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تهران خواهان لغو تمامی تحریم ها 
است، نه تمدید معافیت ها

دولت ایران از مذاکرات بین الافغانی در 

صورت تامین منافع افغان  ها حمایت می کند
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تولید محصولات کشاورزی تا سال 
۲۰۳۰ کاهش می یابد
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رئیس قوه قضائیه : دادستان کل 
کشور همراه با تعزیرات به مسئله 

گرانفروشی ورود کند
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شهردار شهریار: ساختمان ادارات 
خدمات رسان امیریه آماده ی

 بهره برداری می باشد

تدابیر ویژه ای برای برخورد با 

دلالی انرژی اندیشیده شود
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مردم هلال احمر را مثل خانواده خود 

می دانند
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انتقادات کادرفنی و بازیکنان استقلال را 

می پذیریم

6

استان ها 5

مدیرعامل شرکت سیمان کردستان: بی برقی 
دلیل افزایش قیمت سیمان است

ــت  ــش قیم ــل افزای ــتان دلی ــیمان کردس ــل س مدیرعام
ــیمان  ــد س ــدن تولی ــف ش ــتان را متوق ــیمان کردس س
ــا  ــه علــت قطعــی بــرق عنــوان کــرد. رضــا نیک پــور، ب ب

ــرق  ..... ــی ب ــل قطع ــه دلی ــه ب ــه اینک اشــاره ب 7 2

عضــو کمیســیون امنیــت ملــی و سیاســت خارجــی 
ــای  ــارج از مرزه ــه در خ ــی ک ــت: مذاکرات ــس گف مجل

افغانســتان انجــام می شــود تــا جایــی کــه .....

خصوصاً  و  جنوبی  مناطق  آب  اوضاع 
شدن  بدتر  حال  در  هورالعظیم  تالاب 
معتقدند  زیست  محیط  است؛مسئولین 
اقدامات و سهل انگاری های وزارت نیرو و 
در  را  اصلی  نقش  کشاورزی  جهاد  وزارت 

بروز این اتفاقات دارد.
میزگردی  در  رسانه ای  فعال  غفاری،  امین 
مدیریت  نظام  درباره  جوان  رادیو  در  که 
برگزار  هورالعظیم  تالاب  بویژه  کشور  آبی 
حوزه  در  ما  مشکل  مهمترین  گفت:  شد، 
است  آبی  منابع  حکمرانی  و  مدیریت 
سه  در  اخیر  سالهای  در  آن  مصداق  که 
انتقال  بوده است: یک بحث  مبحث اصلی 
روی  بر  و  صنعتی  اهداف  با  که  است  آب 
بسیاری  و  گرفت  انجام  کارون  سرچشمه 
آن  به  هم  زیست  محیط  کارشناسان  از 
بعدی  موضوع  کردند.  فراوانی  انتقادات 
هدف  با  که  است  بی رویه  سازی های  سد 
ولی  شد  انجام  انرژی  و  آب  مدیریت 
پر  سال  که   ۹۸ سال  دیدیم  که  همانطور 
بارشی بود نتوانست جلوی ایجاد سیلاب ها 
کم بارشی  سال  که  که  امسال  و  بگیرد  را 
مواجه  انرژی  حتی  و  آب  کمبود  با  است 
که  می دهد  نشان  مسائل  این  هستیم. 
خود  اهداف  به  اند  نتوانسته  سدها  این 
برسند. مسأله سوم هم بحث اصلاح الگوی 
همین  در  مثال  عنوان  به  که  است  کشت 
کشاورزی  جهاد  مسئولین  گذشته  سال 
کاشتن  حق  کشاورزان  که  کردند  اعلام 

ندارند  را  شلتوک  مثل  آب  پر  محصولات 
ولی دیدیم که بسیاری از کشاورزان توجهی 
نکردند و برنج کاشتند. این نشان می دهد 
می کنند  ابلاغ  که  را  قانونی  مسئولین  که 
قوانین  این  طبیعتاً  و  نمی کنند  پیگیری 

منجر به اصلاح شرایط نمی شود.
وی با اشاره به اوضاع تأسف بار حورالعظیم 
اثر  بر  گفت: تعداد ماهی ها و جانورانی که 
بی آبی در تالاب حورالعظیم در حال مردن 
است  افزایش  روز در حال  به  روز  هستند، 

که اتفاق بسیار دردناکی است.
شبنم قنواتی زاده، کارشناس محیط زیست 
هم در ادامه گفت: یکی دیگر از مسائلی که 
منجر به وقوع بحران در تالاب هورالعظیم 
برای  نادرست  تصمیم های  اتخاذ  شده، 

استفاده از منابع نفتی است.
بود  آن  بر  عده ای  تصمیم  کرد:  تأکید  وی 
استخراج  تالاب، هزینه  با خشک کردن  تا 
و دسترسی به سفره های نفتی زیر زمینی 
را به حداقل برسانند و این اولین تصمیم، 

صدمه به هورالعظیم را زد.
اشاره  با  زیست  محیط  کارشناس  این 
با  ما  گفت:  هورالعظیم  تالاب  اهمیت  به 
تحقیقاتی که انجام دادیم تالاب هورالعظیم 
میدانیم  آمازون  جنگل های  با  همسان  را 
مختص  فقط  تنفسی  ریه های  این  تأثیر  و 
آن  از  متأثر  کشور  کل  بلکه  نیست،  اهواز 

هستند.
جمع بندی این دو کارشناس بر این بود که 

مشکلاتی که باعث بوجود آمدن این بحران 
در تالاب هورالعظیم شده است چهار بحث 
مدیریت  تالاب،  آبه  حق  نفتی،  استخراج 
کشت و جاده سازی بوده است و خواستار 
پاسخگویی مسئولان ذیربط به این مسائل 

شدند.
کل  مدیر  اشرفی،  جواد  محمد  ادامه  در 
حفاظت از محیط زیست استان خوزستان 
گفت: در هفته گذشته حجم آبگیری تالاب 
۷۲ درصد بوده است ولی امروز آمار رسمی 

را ۶۹ درصد اعلام می کنیم.
وی با اشاره به لزوم پرداخت حق آبه گفت: 
تعیین حق آبه به عهده محیط زیست است 
اما  نیروست.  وزرات  عهده  به  آن  تأمین  و 
به  توجه  با  تابستان،  فصل  در  متأسفانه 
اندازه  به  حق آبه  گرفته،  صورت  اتفاقات 
کافی تأمین نشد. در واقع اگر این حق آبه 
تعیین شده پرداخت می شد ما این شرایط 

را نداشتیم.
وی افزود: ما حق آبه های مختلف را تعیین 
کرده و به وزارت نیرو هم ابلاغ کردیم و آنها 
هم معتقدند انجام شده است ولی اختلاف 
اینجاست که ما میگوییم این رهاسازی وارد 
انجام  بالادست  در  مدیریت  و  نشده  تالاب 

نشده است.
استان  زیست  محیط  از  مدیر کل حفاظت 
مطرح  مشکلات  به  اشاره  با  خوزستان 
متأسفانه  گفت:  کارشناسان  توسط  شده 
این  اتفاق بدی که امسال شاهد آن بودیم 
بود که امسال شاهد کشت وسیع برنج در 
بستر رودخانه ها بودیم که قاعدتاً باید توسط 
کشاورزی  جهاد  وزارت  یعنی  امر،  متولیان 
استخراج  مورد بحث  جلوگیری می شد. در 
نفت هم باید گفت به طور کلی آثار مخربی 
بر محیط زیست استان داشته است ولی در 

موضوع اخیر نقشی ندارد.
اشرفی با اشاره به اینکه اقدامات زیادی در 
این سال ها برای احیای هورالعظیم صورت 
گرفته، گفت: نباید مسأله محیط زیست را 

به سطح دولت ها تقلیل دهیم.
محیط  فراکسیون  رئیس  مشاور  ادامه  در 
زیست مجلس گفت: مجلس ناظر بر اجرای 
اشرفی  آقای  که  همانطور  و  است  قوانین 

گفتند، قانون احیای تالاب ها ماده مشخصی 
و  می کند  تعیین  زیست  محیط  که  دارد 

وزارت نیرو باید تأمین کند.
پیمانی افزود: در قانون این بحث به تفصیل 
سالی،  خشک  شرایط  در  که  شده  مطرح 
ترسالی و نرمال، حق آبه چقدر باید باشد. 
با توجه به اینکه امسال شرایط خشکسالی 
همراه  به  آینده  روزهای  در  ما  بوده  حاکم 
داشت  خواهیم  سفر  استان  به  نمایندگان 
عمل  قانون  به  چقدر  ببینیم  اینکه  برای 

شده است.
وی در پاسخ به سوال مجری مبنی بر اینکه 
برای  فقط  العظیم  هور  تالاب  مساله  آیا 
امسال است پاسخ داد خیر و گفت: مشکلی 
حق آبه  اولاً  که  است  این  دارد  وجود  که 
تعیین شده داده نشده است و و ثانیاً زمان 

دادن حق آبه نیز باید پیگیری شود.
زیست  محیط  فراکسیون  رئیس  مشاور 
مجلس گفت: مشکل اساسی که اینجا پیش 
میاید این است که آیا وزارت نیرو، حق آبه 
تعیین شده از جانب سازمان محیط زیست 
قبول  نمی تواند  البته  که  ندارد  قبول  را 
نداشته باشد ولی اگر اینگونه است باید این 
دو سازمان به جمع بندی برسند و بعد ابلاغ 
کنند و مساله دیگر اینکه طبق برنامه ششم 
اصلاح  باید  کشاورزی  جهاد  وزارت  توسعه 
سازمان  می داد.چرا  انجام  را  کشت  الگوی 
وزارت  این  با  مکاتبه  یک  زیست  محیط 
درباره پیگیری این بحث انجام نداده است؟

برنامه  کارشناس  سوال  به  پاسخ  در  وی 
فعالیت  از  جلوگیری  لزوم  بر  مبنی 
عملکرد  گفت:  ماهی  پرورش  حوضچه های 
نیست  مجلس  پذیرش  مورد  قطعاً  شیلات 

و ما به شدت پیگیر این موضوع هستیم.
حجم  به  توجه  با  گفت:  پایان  در  پیمانی 
مسائل و تالاب هایی که مجلس با آنها روبه 
رو است، مسئولین استان و حتی رسانه های 
استانی باید قبل از وقوع بحران، از تشدید 
مجلس  کنند.  جلوگیری  چالش ها  این 
مسئول قانونگذاری است و به همین خاطر 
کرده  تصویب  را  تالاب ها  احیای  قانون 
وزیران  هیأت  خود  را  آن  اجرایی  آئین  و 

تصویب کرده است.

نقش وزارت نیرو و جهادکشاورزی در چالش کم آبی خوزستان
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نباید با ضعف مدیریت مسئله برق را به تهدید تبدیل کنیم
سعید جلیلی :



سیاسی
خبر

نباید با ضعف مدیریت مسئله برق را 
به تهدید تبدیل کنیم

عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: با توجه به اینکه انرژی مزیت 
نسبی کشور ماست، نباید در این زمینه دچار تهدید بشویم بلکه باید از 

این فرصت به گونه ای بهره  بگیریم که مازاد نیاز داخلی را صادر کنیم.
 نشست کارشناسی ارائه راهکارهای اجرایی به دولت، به منظور مدیریت 
بار مصرفی برق با حضور سعید جلیلی و کارشناسان کارگروه نیروی 
دولت سایه برگزار شد. در این جلسه همچنین دو تن از نمایندگان 
مجلس و مدیرعامل شرکت توانیر به ارائه نقطه نظرات خود پرداختند.

وی با بیان اینکه در کنار راهکارهای بلندمدت برای مدیریت خاموشی ها، 
نیازمند ارائه راهکارهای کوتاه مدت نیز هستیم، خاطرنشان کرد: با توجه 
به اینکه انرژی مزیت نسبی کشور ماست، نباید در این زمینه دچار 
تهدید بشویم بلکه باید از این فرصت به گونه ای بهره بگیریم که مازاد 

نیاز داخلی را نیز صادر کنیم.
عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام افزود: رویکرد مدیریت در کشور 
ما باید یک نگاه حداکثری به فرصت ها باشد؛ اگر با نگاه استفاده ۱۰۰ 
از  بسیاری  بپردازیم،  موضوعات  به  ممکن  فرصت های  از  درصدی 

اولویت ها تغییر کرده و معضلات کمتری را شاهد خواهیم بود.
و  برق  صادرات  درباره  شورا  این  متعدد  جلسات  به  اشاره  با  جلیلی 
ترانزیت، اظهار داشت: موضوع برخی  ایران به قطب سوآپ و  تبدیل 
برنامه ریزی ها سخت افزاری است که در بلندمدت حاصل می شود اما 
برخی اقدامات کوتاه مدتی که نیاز به اجرای آنها هستیم، به سازوکارها 

و نرم افزار مدیریت مربوط می شود.
آیا خاموشی های  این سوال پاسخ بدهیم که  به  باید  اضافه کرد:  وی 
اخیر اجتناب ناپذیر بود یا آنکه می توانستیم با تدابیر قبلی از وقوع آن 
جلوگیری کنیم؟ و در حال حاضر چه اقداماتی را در کوتاه مدت برای 

ایجاد تعادل در شبکه تولید و مصرف برق می توانیم انجام بدهیم؟
عضو شورای راهبردی روابط خارجی کشورمان در ادامه با بیان اینکه 
در  اقتصادی  عوائد  و  جذابیت  به  باید  برق  حوزه  در  انرژی  مدیریت 
زمینه های تولید و مصرف نگاه ویژه داشته باشد، تصریح کرد: »طرح 
وان« بر همین مبنا ارائه شد تا مدیریت مصرف در برخی مقولات انرژی 
از جمله برق، به مصرف کننده واگذار شود تا عوائد اقتصادی آن برای 

خودش و بهینه شدن الگوی مصرف به نفع همه ی کشور باشد.
جلیلی تاکید کرد: در کنار موضوع مصرف، برای تولیدکننده خصوصی 
برق )نیروگاه( نیز باید جذابیت ایجاد کرد تا او به سرمایه گذاری در این 

حوزه رغبت داشته باشد.
در این جلسه، مدیرعامل شرکت توانیر با بیان اینکه بخشی از مشکلات 
تولید برق، به قیمت آن برمیگردد و این مسئله برای سرمایه گذاری 
بخش خصوصی مشکل ایجاد کرده است، گفت: در بخش مصرف نیز، 
کشور فرانسه با اجرای مدل تعرفه ساعتی و با تقسیم روزهای سال 
به سه دسته سفید، آبی و قرمز، تعرفه فروش برق را تا شش برابر در 
روزهای قرمز گران کردند و همین امر منجر به کاهش ۴۵ درصدی 

مصرف برق در این کشور شد.
متولی زاده در این زمینه گفت: سالانه ۸۵۵ هزار کولرگازی به شبکه 
کولرهای  اگر  و  نیست  استاندارد  آنها  درصد   ۸۰ که  می شود  اضافه 
همچنین  می شود؛  باشند، ۶هزارمگاوات صرفه جویی  استاندارد  گازی 
۱۸ میلیون کولر آبی در کشور وجود دارد که استاندارد شدن آنها نیز 

۲هزارمگاوات از بار مصرفی کم خواهد کرد.
شود،  یکپارچه  باید  برق  و  گاز  مدیریت  اینکه  بیان  با  پایان  در  وی 
بار  مصرف  مدیریت  حوزه،  چهار  در  منتخب  دولت  کرد:  خاطرنشان 
در تابستان، تأمین گاز موردنیاز نیروگاه ها در زمستان، اصلاح الگوی 
مصرف و کنترل هوشمند بار مصرفی باید بیش از پیش برنامه ریزی 

داشته باشد.
مالک شریعتی عضو کمیسیون انرژی مجلس نیز با بیان اینکه غفلت از 
زیرساخت معیوب، منجر به پدیدآمدن مشکلات کمبود برق در آینده 
نیز خواهد شد، اظهار داشت: عدم یکپارچه سازی سیاست های حوزه 
برخی  زمینه سازی  نفت  و  نیرو  وزارت های  میان  اختلافات  و  انرژی 

مشکلات شده است.
وی با اشاره به این نکته که مطابق برآوردهای خارجی، هر یک ساعت 
خاموشی ۱۵ دلار هزینه به مردم تحمیل خواهد کرد، گفت: همه مسائل 
را نباید اقتصادی برانداز کرد؛ سرمایه اجتماعی نیز موضوع مهمی است 

که خاموشی های اخیر به آن ضربه زده است.
شریعتی با بیان اینکه تحقیقات نشان می دهد، وجود دستگاه ها ماینر 
معضل اصلی نیست، تصریح کرد: یکی از زمینه های اصلی قطعی برق، 

مشکلات در همکاری با ترکمنستان به منظور خرید گاز بوده است.
وی در پایان پیرامون راهکارهای کوتاه مدت پیشنهادی گفت: مطابق 
برآوردها، با تکمیل نیروگاه های در حال تکمیل ۴هزارمگاوات، افزایش 
یکسال  ظرف  متمرکز  نیروگاه  چند  تأسیس  بهره وری ۳هزارمگاوات، 
برق  تأمین  واگذاری  و  توسعه ۳ هزارمگاوات  از صندوق  استقراض  با 
صنایع بزرگ به بخش خصوصی می توان ۵ هزارمگاوات و در مجموع 
۱۵ هزارمگاوات کسری موجود را پوشش داد تا در کوتاه مدت شاهد 

خاموشی ها نباشیم.
در ادامه، مجتبی رضاخواه نماینده مجلس شورای اسلامی نیز با بیان 
اینکه کنترل تعادل تولید و مصرف نیازمند نگاه ویژه به کنترل هوشمند 
و اتکا به آنالیز داده های این حوزه است، گفت: نسل قبلی مدیران نسبت 
به ابزارهای هوش مصنوعی شناخت چندانی ندارند و همین امر باعث 

می شود تا نقش کنترل هوشمند در حوزه برق، کمرنگ باشد.
رضاخواه در این باره گفت: با ایجاد شبکه کنترل هوشمند در توانیر 
می توان به راحتی در مواقع پیک بار، پر مصرف ها را تشخیص داد و 
از مصرف کنندگان  این دسته  به کنترل  برق،  به جای قطع همگانی 

پرداخت.
وی تاکید کرد: با توجه به احتمال کاهش تولید گاز در زمستان، دولت 
منتخب می بایست مسئله تأمین برق و جلوگیری از خاموشی مشترکان 

خانگی و صنعتی را به صورت جدی در دستور کار قرار دهد.

گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
اقدامات  برخی  با  برق  بحران  هرچند 
باید  اما  است  شده  کنترل  مدت  کوتاه 
برای برخورد با رانت خواری و دلالی انرژی 

تدابیر ویژه ای اندیشیده شود.  
هفته  دو  در  گفت:  قالیباف   محمدباقر   
گذشته و با تعطیلی جلسات صحن علنی 
که عموم نمایندگان به پیگیری مشکلات 
مردم ایران در حوزه های انتخابیه مبادرت 
مجلس  در  مهمی  اقدامات  می ورزیدند، 
گرفت  صورت  مردم  مشکلات  حل  برای 
که گزارش کوتاهی از این اقدامات را به 

اطلاع مردم عزیز می رسانم.
وی افزود: قطعی های مکرر و بدون برنامه 
برق در هفته های گذشته ادامه پیدا کرد و 
علاوه بر آنکه جریان زندگی مردم را دچار 
بسیاری  شد  باعث  کرد،  جدی  اختلال 
با  تمام سطوح  در  نیز  کارها  و  از کسب 
مشکلات جدی و بعضاً ضرر و زیان های 

هنگفت مواجه شوند.
اظهار  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
داشت: مجلس شورای اسلامی با محوریت 
را  خاموشی ها  موضوع  انرژی  کمیسیون 
پیگیری کرد و به واسطه برخی اقدامات 
فوری و البته اهتمام مسئولان اجرایی در 
این زمینه، مشکل خاموشی ها تا حدی در 

کوتاه مدت کاهش یافت.
قالیباف ضمن تشکر از اقدامات اثربخش 
تلاش های  و  انرژی  کمیسیون  اعضای 
اعضای کمیسیون های صنایع و معادن و 
امنیت ملی تأکید کرد: نظارت بر استمرار 
این فعالیت ها تا آخرین روز فعالیت دولت 
مردم  به حق  خواسته  و  ضروری  مستقر، 

است.
و  رانت خواری  از  جلوگیری  برای  دولت 

دلالی انرژی تدابیر ویژه ای بیاندیشد
برق  بحران  چند  هر  کرد:  تصریح  وی 
کوتاه مدت  در  فوری  اقدامات  برخی  با 
به  شدن  راضی  این  ولی  شده  مدیریت 
تسکین مقطعی، خلاف دوراندیشی است 
برای حل ریشه ای مشکل کمبود  باید  و 
عرضه برق بخصوص بحث رانت خواری و 
دلالی انرژی تدابیر ویژه ای اندیشیده شود.

اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
هفته های  در  کرونا  شیوع  افزایش  به 
بخصوص  و  کرونا  مدیریت  گفت:  اخیر، 
برای  شفاف  و  دقیق  برنامه ریزی 
شغلی  و  سنی  گروه های  واکسیناسیون 
پیک  شیوع  است.  مهم  بسیار  مختلف 

پنجم کرونا بخصوص در جنوب و جنوب 
شرق کشور علاوه بر زحمات مضاعفی که 
بر دوش کادر درمان گذاشت، سختی های 

فراوانی برای مردم به وجود آورد.
قالیباف گفت: رواج، افزایش قدرت انتقال 
و تشدید عوارض این ویروس، لزوم تسریع 
در واکسیناسیون را بیش از گذشته مطرح 
کرده است. اعضای کمیسیون بهداشت و 
درمان اقدامات مهمی برای ایفای وظیفه 
جدید  موج  مدیریت  در  مجلس  نظارتی 
شیوع کرونا و پیگیری روند تولید، توزیع و 
تزریق واکسن های داخلی به عمل آوردند 
و با محوریت کمیسیون بهداشت و اهتمام 
برای  مؤثری  اقدامات  اجرایی،  مسئولان 
برگرداندن نظم و آرامش به مراکز تزریق 
واکسن انجام شده تا از کرامت مردم ایران 

حفاظت و حراست شود.
وی تصریح کرد: خوشبختانه در روزهای 
واکسیناسیون  روند  بهبود  شاهد  اخیر 
تزریق  مراکز  نظم  افزایش  بخصوص 
واکسن بوده ایم و امیدواریم این وضعیت 

تداوم و بهبود یابد.
مسئولان آمار دقیق درباره روند واردات، 

تولید و تزریق واکسن ارائه کنند
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
باید در هر سطحی به  مسئولان اجرایی 
صورت شفاف درباره روند واردات، تولید 
و تزریق واکسن، آمار و اطلاعات دقیق به 
آمار  ارائه هر گونه  از  و  ارائه کنند  مردم 
از  برآمده  اطلاعات  یا  غیرقطعی  اخبار  و 
حدس های غیردقیق بپرهیزند تا مردم به 

اشتباه نیفتند.
قالیباف با اشاره به بحران کمبود آب در 

خوزستان، گفت: گلایه های به حق مردم 
استان خوزستان موضوع دیگری بود که 
کمیسیون  رئیس  آن،  به  رسیدگی  برای 
انرژی مأموریت یافت با نظارت میدانی از 
نزدیک ابعاد مسئله را بررسی و موضوع را 

پیگیری کند.
وی ادامه داد: با همت نمایندگان استان 
انرژی،  کمیسیون  اعضای  و  خوزستان 
موضوعاتی مثل افزایش ظرفیت خروجی 
پایین دست  آب  تأمین  دز،  و  کرخه  سد 
و  دامداران  مشکلات  آزادگان،  دشت  در 
کشاورزان، تأمین مالی فعالیت های مرتبط 
مورد  آب  تأمین  شرب،  آب  تأمین  با 
خسارت های  پرداخت  و  دام  برای  نیاز 
از این مورد تصویب  کشاورزان که پیش 
قرار گرفته بود، مهم ترین اقدامات نظارتی 
پیگیری  و  بررسی  مورد  که  بود  مجلس 

قرار گرفت.
برنامه هفتم توسعه باید دقیق، عملیاتی و 

قابل ارزیابی باشد
اقدامات،  ادامۀ  با  امیدواریم  گفت:  وی 
شود.  رفع  کامل  طور  به  مردم  مشکل 
همچنین لازم به ذکر است که پیگیری 
حل  برای  قضا  دستگاه  رئیس  فوری 
و  خوزستان  استان  در  آب  مشکلات 
مثبت  اقدامات  از  مردم  دغدغه های  رفع 
نقش  که  بود  اخیر  روزهای  ارزشمند  و 
و  هماهنگی ها  افزایش  در  توجهی  قابل 
بسیج ظرفیت های هر سه قوه برای حل 

مشکلات مردم داشت.
که  دیگری  مهم  فعالیت  افزود:  قالیباف 
در روزهای اخیر در مجلس بی وقفه و به 
طور منظم در حال پیگیری است، موضوع 

هفتم  برنامۀ  تدوین  تاثیرگذار  و  حساس 
نمایندگان،  حضور  با  که  است  توسعه 
از  کثیری  جمع  و  دانشگاه  اساتید 
متخصصان و مسئولان در حال برگزاری 

است.
وی تاکید کرد: هدف مجلس یازدهم آن 
برنامه ای  توسعه،  هفتم  برنامۀ  که  است 
با  و  باشد  ارزیابی  قابل  عملیاتی  دقیق، 
تلاش های صورت گرفته ان شاء الله برنامۀ 
برنامه های  از  متفاوت  برنامه ای  هفتم، 
قبلی خواهد بود و نقش موثری در هدایت 
مجموعۀ دستگاه های نظارتی، سیاستگذار 
و اجرایی برای توسعۀ همه جانبه و پایدار 

ایران عزیز خواهد داشت.
دیگری  مهم  اقدامات  افزود:  قالیباف 
ضروری  و  مهم  لایحه  بررسی  همچون 
توزیع  روند  پیگیری  معلمان،  رتبه بندی 
نهاده های دامی دپو شده، نظارت میدانی 
از استان ها، بررسی موانع و ایرادات قانون 
وضعیت  بررسی  معلولان،  از  حمایت 
سوی  از  اسکان  و  املاک  سامانه  اجرای 

نمایندگان در دو هفته اخیر انجام شد.
دولت مستقر مقدمات انتقال مسئولیت به 

دولت جدید را بر عهده بگیرد
وی تأکید کرد: ضروری می دانم بر موضوع 
مهم لزوم پیگیری وظایف دولت مستقر تا 
آخرین روز استقرار تأکید و اعلام نمایم 
اجرایی  مسئولان  و  دولت  می رود  انتظار 
روز  تا  را  وظایف خود  تمامی سطوح  در 
انجام  به  اهتمام  و  توان  حداکثر  با  آخر 
با تمام ظرفیت خود، مقدمات  رسانند و 
با  را  جدید  دولت  به  مسئولیت  انتقال 

مسئولیت پذیری کامل بر عهده بگیرند.

تدابیر ویژه ای برای برخورد با 
دلالی انرژی اندیشیده شود

خبر

تهران خواهان لغو تمامی تحریم ها 
است، نه تمدید معافیت ها

گفت:  مجلس  در  لرستان  استان  نمایندگان  مجمع  عضو 
ادامه مذاکرات برجامی، خواهان  برای  ایران  جمهوری اسلامی 

لغو تمامی تحریم ها است.
عباس گودرزی ، در واکنش به صدور معافیت تحریمی آمریکا 
برای دسترسی ایران به دارایی های مسدود شده در کره جنوبی 
و ژاپن، گفت: جمهوری اسلامی برای ادامه مذاکرات برجامی، 

خواهان لغو تمامی تحریم ها است.
کرد:  اظهار  اسلامی  شورای  مجلس  در  بروجرد  مردم  نماینده 
تمدید معافیت ها برای برخی از تحریم ها نباید موجب تغییر 
در سیاست های راهبردی نظام جمهوری اسلامی در مواجهه 
با دیگر کشورها ایجاد کند. باید چشم انداز و استراتژی تعریف 

شده، مدون و محکمی را دنبال کنیم.
وی با اشاره به اینکه گاهی اوقات تصمیمات مقطعی، کم اثر و 
ناپایدار موجب شود تصمیمات راهبردی، موثر و پایدار کشورمان 
را تحت الشعاع قرار دهد لذا باید مراقب هدفگذاری های صورت 
گرفته باشیم، ادامه داد: اگر کشوری ناظر بر استراتژی دقیق و 
محکم گام برندارد، ممکن است در دراز مدت ضررهای فراوانی 

را مشاهه کند.
به  آمریکا  اینکه  بیان  با  یازدهم  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
زیر گلوی  ها  تحریم  دادن چاقوی  قرار  با  است که  این  دنبال 
ملت ایران، رفتار مسئولان را کنترل و مدیریت کند، افزود: بر 
این اساس باید توجه داشت که تحریم های آمریکا با هدف فشار 
حداکثری و با زانو درآوردن ملت ایران و تغییر رفتار مسئولان 

برنامه ریزی شده است.
عضو مجمع نمایندگان استان لرستان در مجلس شورای اسلامی 
کنترل  سبب  داخلی  های  ظرفیت  به  توجه  اینکه  به  اشاره  با 
تروم، تحقق اقتصادی مقاومتی و رونق تولید می شود که نهایتا 
افزایش ارزش پول ملی را رقم می زند، خاطرنشان کرد: بنابراین 
هم راستا با دیپلماسی فعال، انجام مذاکرات هوشمندانه، نرمش 
های  ظفیت  به  اتکا  از  نباید  دنیا،  با  تعامل  و  قهرمانانه  های 
کشورمان، تمرکز بر فعالیت های مولد و تولید ثروت مبتنی بر 

ظرفیت های بومی غافل شویم.

کشور به طرح جامع حمل و نقلی 
نیاز دارد

عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی، با بیان اینکه کالاهای 
اساسی نظیر نهاده های دامی در شرایط تحریم با سختی تهیه و وارد 
کشور می شوند لذا وجود مشکلات ناشی از حمل بار و انباشت آنها در 
با مشکلات  ، در رابطه  البرز حسینی  بنادر زیبنده کشور نیست.سید 
توزیع نهاده های دامی دپو شده در بنادر کشور، گفت: توزیع نهاده های 
دامی سالیان سال بدون وقفه در حال انجام بود که متاسفانه در چند 
برنامه ریزی مشخص، برای حمل نهاده های  سال اخیر به دلیل عدم 

دامی از بنادر به سایر نقاط کشور دچار مشکل هستیم.
این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، با اشاره به ضرورت تدوین 
برنامه جامع حمل و نقل و توزیع کالاهای اساسی اضافه کرد: برای توزیع 
بهتر و سریع تر کالاهای اساسی باید محل های مختلفی را در کشور برای 
دپو و نگهداشت در نظر بگیریم و تنها برخی از بنادر محل نگهداری 
کالاهای  داد:  ادامه  نباشد.وی  دامی  نهاده  ویژه  به  اساسی  کالاهای 
اساسی با مسائل و مشکلات متعددی وارد کشور شده و متاسفانه پس 
از طی مراحل مختلف در گمرکات کشور به دلیل نبود سیستم جامع 
و مناسب توزیع و حمل و نقل در انبارهای نزدیک بنادر دپو می شوند 
که توزیع آن به یکباره فشار زیادی به سازمان راهداری و حمل و نقلی 
کشور تحمیل می کند به نحوی که برای عبور از بحران ها پیش آمده 
مجبور به اعزام کامیون های زیر مجموعه خود و سایر دستگاه های دولتی 
می شوند.نماینده مردم خدابنده در مجلس افزود: با توجه به اینکه در 
فصل برداشت گندم قرار داریم، برای کامیون داران به صرفه تر و راحتر 
است که به جای حمل بار از بندر، در منطقه خودشان و در مسافت های 
کوچک اقدام به حمل بار کرده و به همان میزان درآمد کسب کنند. 
لذا با وجود هزینه های سرسام آور نگهداری کامیون ها اعم از تعویض 
روغن، لاستیک و لوازم یدکی حمل بار از بنادر با مسافت های بالا برای 
ناوگان و  باید ضمن نوسازی  این رو  از  کامیون داران به صرفه نیست. 
حمایت از این قشر زحمت کش نسبت به افزایش منصفانه کرایه حمل 
بار آنها اقدام شود چرا که بسیاری ازآنها یک طرف مسیر را بدون بار 
اقتصادی  این مسیر صرفه  استهلاک ماشین در  و  و خالی طی کرده 

برایشان نخواهد داشت.
به  توجهی  بی  اسلامی،کرد:   شورای  مجلس  عمران  کمیسیون  عضو 
اساسی در طول مدت  وتوزیع کالاهای  و  بار  به حمل  مربوط  مسائل 
موجب می شود برخی مواقع با چالش های جدی مواجه شویم به حدی 
که برای برون رفت از آن ناچار به استفاده از خودروهای سایر دستگاه ها 

می شویم.
این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی، با اشاره به لزوم اعمال 
سیاست های تشویقی برای کامیون داران اضافه کرد: به دلیل تعدد کالا 
جهت بارگیری، کامیون داران انگیزه کافی برای حمل بار از بنادر ندارند، 
ضمن اینکه خود مالکیتی بودن کامیون ها نیز موجب شده مشکلاتی 
زیادی در حوزه حمل کالاهای اساسی داشته باشیم در همین راستا 
اگر کامیون ها تحت نظر شرکت های خصوصی قرار می گرفتند، این امر 

راحت تر مدیریت  شده و به خدمت گرفته می شدند.
عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی خاطرنشان کرد: کالاها 
وجود  لذا  می شوند  کشور  وارد  و  تهیه  سختی  با  تحریم  شرایط  در 
زیبنده کشور  اساسی  انباشت کالاهای  و  بار  از حمل  ناشی  مشکلات 
نیست از این رو مجلس به همراه مسئولان مربوطه و کارشناسان باید 
مسئله مذکور را بررسی و بر اساس آن طرح های تشویقی را پیگیری 
کند. ضمن اینکه متعقدم عمده مشکلات امروز کشور و دپو بیش از ۳ 
میلیون تن نهاده دامی ناشی از عدم برنامه ریزی مناسب توسط ارکان 

مختلف دولت است.
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ولایی  مستقلین  فراکسیون  سخنگوی 
مجلس با اشاره به انتقال مذاکرات برجام 
به دولت جدید، گفت: لازم است درباره 
ادامه روند مذاکرات، تصمیمات سنجیده 
برای  ارز  تأمین  وضعیت  برای  و  اتخاذ 
واردات کالاهای اساسی و نهاده ها برنامه 

ریزی شود.
تشریح  در   ، قزلجه  نوری  غلامرضا 
ولایی  مستقلین  فراکسیون  نشست  
قطعی  موضوع  اسلامی  شورای  مجلس 
آب و برق را یکی از مهم ترین موضوعات 
مطرح شده در این نشست عنوان کرد 
نقاط  از  و گفت: گزارش های مختلفی 
از  حاکی  که  رسید  کشور  مختلف 

زیاد است که  مشکلات آب در مناطق 
البته به دلایل مختلف اعم از خشکسالی 

و مصرف غیربهینه آن بوده است.
مجلس  در  آباد  بستان  مردم  نماینده 
در خصوص  داد:  ادامه  اسلامی  شورای 
اینکه  علیرغم  نیز  برق  حوزه  مشکلات 
اما  شد  برطرف  خانگی  برق  مسائل 
همچنان صنعت و تولید برای تأمین برق 
خود با مشکل مواجه هستند که نیازمند 
توجه بیشتر، سرمایه گذاری های کلان 
و استفاده از انرژی های تجدیدپذیر مثل 

باد و خورشید هستیم.
به  اشاره  با  همچنین  ادامه  در  وی 
و  معیشت  حوزه  در  مردم  مشکلات 

تولید عنوان کرد: شاهد افزایش قیمت 
ها  نهاده  کمبود  و  دامی  محصولات 
هستیم در حالی که هنوز قیمت جدید 
نهاده ها اعمال نشده است و این موضوع 
کشش در بازار را دچار مشکل کرده که 

باعث نارضایتی خانواده ها شده است.
نوری قزلجه با اشاره به مذاکرات که به 
انتقال  دیپلماسی  دستگاه  جدید  تیم 
تصمیمات  کرد:  اظهار  است،  یافته 
سنجیده باید برای ادامه روند مذاکرات 
همچنین  شود  اتخاذ  جدید  دولت  در 
باید برای بهبود وضعیت تأمین ارز مورد 
نیاز کشور برای واردات کالاهای اساسی 

و نهاده های تولیدی برنامه ریزی شود.

این نماینده مردم در مجلس یازدهم در 
مجلس  که  اعتباراتی  به  اشاره  با  ادامه 
و  داد  اختصاص  محروم  مناطق  برای 
نحوه تعیین دستگاه های اجرایی برای 
انجام این مأموریت، عنوان کرد: صحن 
این تصمیم گیری ها در  برای  مجلس 
این  داریم  تأکید  لذا  نشده  گرفته  نظر 
بررسی  نیز  صحن  در  باید  موضوعات 
اعتبارات  موضوع  فقط  که  چرا  شود 
مناطق محروم نیست بلکه تقسیم بندی 
دستگاه  تعریف  و  ها  دستگاه  مأموریت 
حین  این  در  که  جدید  اجرایی  های 
مجلس  اطلاع  بدون  نباید  افتاده  اتفاق 

باشد.

تأمین برق صنایع نیازمند سرمایه گذاری کلان است

سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
در  که  مذاکراتی  گفت:  مجلس  خارجی 
خارج از مرزهای افغانستان انجام می شود 
تا جایی که منافع مردم این کشور تامین 
شود مورد حمایت ملت و دولت ایران هم 

قرار می دهد.
مذاکرات  جدید  دور  به   ، مقتدایی  عباس 
دولت افغانستان و طالبان به میزبانی دوحه 
اشاره کرد و گفت: جمهوری اسلامی ایران 
دنبال  به  خود  اصولی  سیاست  براساس 
ایجاد  و  است  منطقه  کشورهای  تقویت 

صلح و ثبات را به عنوان جزئی از سیاست 
به  همواره  لذا  داند،  می  اش  اساسی  های 
و  آرامش  از  افغانستان  تا  بوده  این  دنبال 
آسایش بیشتری برخوردار باشد و همچنین 
از جنگ در این کشور مهم پیشگیری شود.

افزود:   مجلس  در  اصفهان  مردم  نماینده 
ایران در طول سالیان گذشته هیچگاه در 
امور داخلی افغانستان دخالتی نداشته؛ چرا 
که مسائل داخلی افغانستان متعلق به مردم 
این کشور بوده و هرگونه تصمیم گیری نیز 

بر عهده ملت افغانستان است.

سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
خارجی مجلس تاکید کرد: آنچه که امروز 
از سوی جمهوری اسلامی ایران دنبال می 
شود مذاکرات بین الافغانی  است و این نیز 
به نحوی بوده تا جریانات سیاسی متعددی 
با  بتوانند  دارند  فعالیت  افغانستان  در  که 
یکدیگر مذاکره کنند و نتیجه نیز منجر به 

آرامش افغانستانی ها شود.
کرد:  بیان  مجلس  در  مردم  نماینده  این 
جمهوری اسلامی ایران از هرگونه اقدامی 
افغانستان  بیشتر  هرچه  وحدت  به  که 

بیانجامد استقبال می کند؛ ضمنا مقامات 
انجام  برای  ای  دوره  به صورت  افغانستان 
می  سفر  مختلف  کشورهای  به  مذاکرات 
کنند و این موضوع نیز امری طبیعی است.

می  افغانستان  و  ایران  کرد:  تصریح  وی 
توانند به عنوان دو کشور همسایه به نحو 
مطلوبی نیازهای یکدیگر را برطرف کنند؛ 
مرزهای  از  خارج  در  که  مذاکراتی  لذا 
افغانستان انجام می شود تا جایی که منافع 
مردم این کشور تامین شود مورد حمایت 

ملت و دولت ایران هم قرار می گیرد.

دولت ایران از مذاکرات بین الافغانی در صورت تامین منافع 
افغان  ها حمایت می کند



اقتصاد
اخبار

در بهار امسال؛ صادرات به کشورهای 
آفریقایی ۴.۵ برابر شد

در فصل بهار ۱۴۰۰ صادرات ایران به کشورهای آفریقایی ۸۳۴ هزار 
و ۳۸۱ تن کالا به ارزش ۳۴۰ میلیون دلار بوده که در قیاس با بهار 
نشان  را  ارزش  ۳۵۰ درصد رشد  و  نظر وزن ۱۴۴ درصد  از  پارسال 

می دهد.
به نقل از سازمان توسعه تجارت ایران، فرزاد پیلتن اظهار داشت: در 
فصل بهار سال جاری صادرات ایران به کشورهای آفریقایی حدود ۸۳۴ 
هزار و ۳۸۱ تن کالا به ارزش ۳۴۰ میلیون دلار بوده که در مقایسه 
با دوره مشابه در سال گذشته از نظر وزن ۱۴۴ درصد و ارزش ۳۵۰ 
درصد رشد داشته است. در این مدت کشورهای غنا با ۱۵۱ میلیون 
دلار، الجزایر با ۵۸ میلیون دلار، آفریقای جنوبی با ۳۲ میلیون دلار، 
تانزانیا با ۲۵ میلیون دلار و نیجریه با ۱۸ میلیون دلار در ردیف های 
ایران در میان کشورهای آفریقایی  تا پنجم طرف های صادراتی  اول 

قرار داشته اند.
وی افزود: سودان با کمتر از ۱۷ میلیون دلار، کنیا با بیشتر از ۱۴.۵ 
میلیون دلار، ساحل عاج با ۱۲ میلیون دلار، سومالی با چهار میلیون 
دلار و مصر با حدود یک میلیون و ۵۰۰ هزار دلار در ردیف ششم تا 

دهم طرف های صادراتی ایران در میان کشورهای قاره آفریقا بوده اند.
مدیرکل دفتر عربی و آفریقایی سازمان توسعه تجارت ایران خاطرنشان 
کرد: کشور غنا با برخورداری از سهم ۴۴ درصدی صادرات ایران به 
قاره آفریقا طی سه ماه نخست سال جاری در ردیف دهم طرف های 

صادراتی ایران به جهان قرار داشته است.
پیلتن تصریح کرد: همچنین الجزایر با ۱۷ درصد، آفریقای جنوبی با 
۱۰ درصد و تانزانیا و نیجریه با ۵ درصد بعد از غنا بیشترین سهم از 

صادرات ایران به کشورهای آفریقایی را به خود اختصاص داده اند.
وی خاطرنشان کرد: صادرات ایران در سه ماه نخست سال جاری به 
کشورهای الجزایر با ۲۰ هزار ۶۴۱ درصد، نیجریه با هشت هزار و ۸۱۸ 
درصد، ساحل عاج با یک هزار و ۷۵۰ درصد، تانزانیا با ۵۸۰ درصد، 
آفریقای جنوبی با ۴۵۶ درصد و غنا با ۳۷۰ درصد بیشترین رشد را 

داشته است.
به گفته پیلتن، کاهش محدودیت های ناشی از شیوع ویروس کرونا و 
برقراری مجدد ارتباطات و رویدادهای تجاری میان طرف های ایرانی و 
آفریقایی از جمله مهمترین دلایل افزایش صادرات کشورمان به قاره 

آفریقا طی این مدت محسوب می شود.

وزیر جهاد کشاورزی گفت: در هشت 
کار  هکتار  هزار   ۶۱۸ گذشته  سال 
انجام  کشاورزی  حوزه  در  زیربنایی 
تا  انقلاب  زمانی  حدفاصل  که  شده 
سال ۹۲ این میزان ۴۰۰ هزار هکتار 

بوده است.
کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  نقل  به 
بهره  مراسم  در  خاوازی  کاظم 
برداری از طرح های ملی وزارت جهاد 
کشاورزی با بیان این که کل ظرفیت 
صنایع غذایی و تبدیلی در سال ۹۲, 
در  افزود:  است  بوده  تن  میلیون   ۳۲
حال حاضر این ظرفیت به ۷۲ میلیون 
به  موضوع  این  که  یافته  افزایش  تن 
صادرات و کاهش ضایعات محصولات 

کشاورزی کمک شایانی می کند.
وی گفت: همچنین امروز شهرک های 
اندازی  راه   ۹۲ سال  از  که  کشاورزی 
شده اند، تعدادشان به ۲۹۵ رسیده که 
زمینه فعالیت این شهرک ها از گلخانه 

تا شیلات و دامپروری است.
حال  در  گفت:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
بخش  اختیار  در  حاضر ۱۰۳ شهرک 
دولتی  بخش  باقی  و  است  خصوصی 

است.
به  شهرک ها  این  افزود:  خاوازی 
کشاورزی  مسائل  به  تخصصی  شکل 
و  برندسازی  به  و  می پردازند 

توسعه سازی کمک شایانی می کنند.
وی گفت: در بحث شیلات نیز شاهد 
رشد بسیار مناسبی هستیم به شکلی 
که در حوزه ماهیان خاویاری رشد ۵ 

و سه درصدی تجربه شده و در حال 
ماهی  پرورش  مزرعه   ۱۷۰ حاضر 

خاویاری وجود دارد.
ظرفیت  افزود:  کشاورزی  جهاد  وزیر 
حاضر  حال  در  خاویاری  ماهی  تولید 
افتتاح  با  که  است  تن  هزار   ۱۳
هزار  دو  ظرفیت  این  امروز  طرح های 

تن افزایش می یابد.

دریا  در  ماهی  پرورش  گفت:  خاوازی 
این  امروز  و  است  داشته  خوبی  رشد 
همین  به  نیز  تنی  هزار  دو  ظرفیت 

موضوع اختصاص دارد.
زینتی  ماهی های  تولید  افزود:  وی 
دارد  مناسبی  بسیار  اشتغالزایی  نیز 
برابر  هشت  حوزه  این  در  صادرات  و 

افزایش یافته است.

در ۸ سال گذشته صورت گرفت؛

انجام ۶۱۸ هزار هکتار کار زیربنایی کشاورزی

گزارش

جابجایی ۲ میلیون تن کالا بین ایران و 
روسیه در کریدور شمال-جنوب

رئیس بنیاد مستضعفان از توافق با روسیه برای توسعه همکاری ها در زمینه های 
تجاری، اقتصادی و حمل و نقل ۲ میلیون تن کالا در کریدور شمال به جنوب 

در گام نخست این توافق خبر داد.
استان  از  فتاح در حاشیه دیدار هیئتی  پرویز  از صدا و سیما، سید  نقل  به 
آستاراخان روسیه و سفیر فدراسیون روسیه در ایران و استاندار این استان 
با وی، با اشاره به دستاوردهای مذاکرات انجام شده میان بنیاد مستضعفان و 
هیئت روسی گفت: این توافقات، ارزآوری خوبی برای کشور خواهد داشت و 

روسیه نیز از این تعاملات سود خواهد برد.
مسئولان  و  مستضعفان  بنیاد  میان  مذاکراتی  گذشته  ماه های  افزود:  وی 
آستاراخان روسیه انجام شد که پس از انجام مذاکرات، هیئتی از این استان 
به دعوت بنیاد مستضعفان با حضور استاندار آستاراخان به تهران سفر کردند.

رئیس بنیاد مستضعفان با بیان اینکه در این سفر مذاکرات نهایی برای امضای 
تفاهم نامه ای میان بنیاد مستضعفان و هیئت اعزامی از روسیه انجام شد و این 
تفاهم نامه میان مدیران بنیاد و مسئولان بلندپایه آستاراخان به امضا رسید 
گفت: جلسات مذاکرات تا فردا در تهران ادامه و خوشبختانه تعاملات بسیار 

خوبی میان دو طرف وجود دارد.
وی ادامه داد: در مذاکرات صورت گرفته مقرر شد تا پروتکلی همه جانبه میان 
از آن، پروتکل  بنیاد مستضعفان و مسئولان آستاراخان تدوین شود و پس 
با قید فوریت، مقدمات  و  امضای مقامات رسمی دو کشور برسد  به  مذکور 

اجرای تعاملات میان بنیاد مستضعفان و مسئولان این استان فراهم شود.
فتاح با بیان اینکه این مذاکرات در چارچوب تعاملات رسمی جمهوری اسلامی 
به ظرفیت های  توجه  با  افزود:  است  گرفته  انجام  روسیه  فدراسیون  و  ایران 
بسیار زیاد دو طرف، اراده دو طرف بر تقویت همکاری ها و تعاملات تجاری 
و اقتصادی است و توسعه همکاری ها در بخش های مختلف از جمله کریدور 
شمال به جنوب که به امضای سران دو کشور رسیده می تواند منافع طرف ها 
را تضمین کند. رئیس بنیاد مستضعفان با اشاره به ظرفیت منطقه آزاد لوتوس 
در آستاراخان روسیه برای حضور بیشتر ایران در این منطقه گفت: در این 
مذاکرات ظرفیت طرفین در حوزه های حمل و نقل، امکانات بندری و همچنین 
توانمندی ها در بخش های تجاری، کشاورزی و سایر بخش ها بررسی و قرار شد 

تا جلسه بعدی در استان گیلان و در شهر رشت برگزار شود.
بی  امکانات  دارای  رجایی  شهید  بندر  در  مستضعفان  بنیاد  داد:  ادامه  وی 
بندر  در  حضورش  به  توجه  با  و  است  بارگیری  و  تخلیه  حوزه  در  نظیری 
چابهار و همچنین دارا بودن امکان کشتیرانی در دریای خزر و امکانات ریلی، 

توانمندی های خوبی در حوزه حمل و نقل کالا دارد.
به گفته فتاح، در این مذاکرات مقرر شد تا برای شروع تعاملات در حوزه حمل 
و نقل، ظرفیتی معادل نقل و انتقال ۲ میلیون تن کالا از شمال به جنوب و 
برعکس مورد استفاده قرار گیرد و این ظرفیت می تواند در گام های بعدی تا ۵ 

میلیون تن و پس از آن تا ۲۰ میلیون تن توسعه یابد.
استاندار آستاراخان روسیه نیز در حاشیه دیدارش با رئیس بنیاد مستضعفان از 
حضور ۱۵۰ شرکت با سرمایه ایرانی در آستاراخان خبر داد و گفت: دورنمای 

خوبی برای توسعه تعاملات با بنیاد مستضعفان وجود دارد.
بنیاد  مسئولان  دعوت  از  تشکر  ضمن  آستاراخان  استاندار  بابوشکین  ایگور 
مستضعفان برای حضور هیئت روسی در تهران و بررسی توسعه همکاری های 
همکاری های  روسیه  آستاراخان  استان  حاضر  حال  در  کرد:  اظهار  مشترک 
خوبی با شرکت های تجاری و اقتصادی ایران دارد و هم اکنون شرکت هایی 
با سرمایه ایرانی در این استان مشغول به فعالیت هستند و علاوه بر این، اتاق 

بازرگانی ایران و همچنین یک بانک ایرانی نیز در این استان فعالیت دارند.
همکاری های  زمینه  در  مذاکرات  کرد:  اضافه  روسیه  آستاراخان  استاندار 
کشاورزی، صنایع تبدیلی و کشتی سازی و مواردی از این دست انجام شد و 

خوشبختانه دورنمای خوبی از توسعه تعاملات مشترک وجود دارد.
بابت روحیه عملگرایانه رئیس بنیاد مستضعفان در خصوص  وی گفت: من 
توسعه روابط مشترک و ایجاد کارگروهی میان دو طرف تشکر می کنم چراکه 

مقرر شد تا فاصله تصمیم گیری و عملیاتی کردن تصمیمات کوتاه باشد.

سازمان بنادر برای خرید شناورهای رو-رو 

تسهیلات می دهد
مدیرکل بنادر و دریانوردی امیرآباد با تاکید بر اینکه استراتژی سازمان 
گفت:  است  شمالی  بنادر  در  رو-رو  شناورهای  سازی  فعال  بنادر، 

شناورهای رو-رو، هزینه حمل و نقل را به حداقل می رساند.
به نقل از سازمان بنادر و دریانوردی، محمدعلی اصل سعیدی پور در 
رابطه با سیاست سازمان بنادر مبنی بر جذب شناورهای رو-رو گفت: 
استراتژی و هدف سازمان بنادر و دریانوردی؛ فعال سازی شناورهای 
رو-رو در بنادر شمالی کشور است و به صورت رسمی اعلام شده هر 
سرمایه گذاری که علاقمند به خرید شناورهای رو-رو است می تواند از 

محل وجوه اداره شده این سازمان تسهیلات کامل دریافت کند.
وی ادامه داد: استفاده از شناورهای رو-رو هزینه حمل و نقل را به 
محسوب  بنادر  در  ویژه  خدمت  یک  عنوان  به  و  می رساند  حداقل 
می شود، از این رو در کشورهای دریایی و بندری دنیا بهره برداری از 

این نوع شناورها رواج پیدا کرده است.
مدیرکل بنادر و دریانوردی امیرآباد با تأکید بر اینکه وجود شناورهای 
رو-رو در بنادر به عنوان یک امتیاز ویژه به حساب می آید خاطرنشان 
کرد: امروزه از این شناورها در بخش های مختلف به ویژه صادرات و 

واردات خودرو بیشترین استفاده صورت می گیرد.
اصل سعیدی پور با بیان اینکه استفاده از شناورهای رو-رو در صورتی 
به صرفه خواهد بود که بار به صورت دوطرفه وجود داشته باشد گفت: 
مورد  در  کالا  برای صاحبان  را  متفاوتی  بار شرایط  بودن  یک طرفه 
استفاده از شناورهای رو-رو رقم می زند و نیازمند بازاریابی لازم و کافی 
در این زمینه هستیم تا بتوانیم شاهد فعال بودن این شناورها در بنادر 

شمالی کشور باشیم.
زمانی که محدودیت هایی در مرزهای  داد: در یک مقطع  ادامه  وی 
خشکی ایجاد شد، با ارائه تخفیف های ویژه از سوی سازمان بنادر و 
دریانوردی و نیز تخفیفات ویژه از سوی مالک شناور، استقبال خوبی 
در استفاده از شناورهای رو-رو در بنادر شمالی کشور صورت گرفت اما 
مجدداً به دلیل نبود بار دو طرفه، استفاده از شناورهای رو-رو کاهش 

یافته است.
مدیرکل بنادر و دریانوردی و منطقه ویژه اقتصادی امیرآباد با اشاره 
به اینکه پتانسیل استفاده از شناورهای رو-رو در بنادر شمالی کشور 
وجود دارد گفت: احیای استفاده از شناورهای رو-رو در بنادر شمالی 

در دستور کار سازمان بنادر و دریانوردی قرار گرفته است.
اصل سعیدی پور با بیان اینکه به منظور استفاده بهینه از شناورهای 
رو-رو باید تعرفه های مناسب تنظیم و خدمات اسنادی طراحی شود 
عنوان کرد: تنها عامل بازدارنده در استفاده از شناورهای رو-رو در بنادر 
شمالی کشور در حال حاضر یک طرفه بودن بار است و امیدواریم با 
رایزنی و بازاریابی بتوان این چالش را حل کرد و شاهد پویایی فعالیت 

شناورهای رو-رو بود.
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تفاهم نامه چهارجانبه برای مقابله با مخاطرات 

طبیعی امضا شد

ایران،  فضایی  زمین شناسی،  سازمان های  میان  تفاهم نامه ای 
اطلاعات،  و  داده  تبادل  حوزه های  در  هواشناسی  و  نقشه برداری 
انجام  و  طبیعی  مخاطرات  با  مقابله  و  آمادگی  پایش،  پیش بینی، 

طرح های مشترک امضاشد.
به نقل از سازمان زمین شناسی و اکتشافات معدنی کشور، تفاهم نامه 
چهارجانبه میان سازمان های زمین شناسی، فضایی ایران، نقشه برداری 
و هواشناسی کشور در حوزه های تبادل داده و اطلاعات، پیش بینی، 
طرح های  انجام  و  طبیعی  مخاطرات  با  مقابله  و  آمادگی  پایش، 

مشترک، پیش از ظهر امروز به امضا رسید.
طرح های  انجام  و  همکاری ها  توسعه  راستای  در  تفاهم نامه  این 
پایش،  پیش بینی،  اطلاعات،  و  داده  تبادل  حوزه های  در  مشترک 
آمادگی و مقابله با مخاطرات طبیعی و انجام طرح های مشترک در 

سطح کشور به امضا رسید.
پایه و کاربردی  تولید اطلاعات  گفتنی است، چهار سازمان متولی 
در کشور توسعه همکاری ها و انجام طرح های پژوهشی و عملیاتی 
تولید  فضایی،  فناوری های  کاربرد  جمله  از  مشترک  زمینه های  در 
محصولات مشترک کاربردی و سامانه های اطلاعات مکانی، داده های 
زمین مبنا با هدف بهبود پایش، پیش بینی و کاهش اثرات مخاطرات 

طبیعی را دستور کار خواهند داشت.
حاضران در این تفاهم نامه جهت حمایت از اجرای طرح های مشترک 
به منظور ارائه خدمات تخصصی به هنگام وقوع مخاطرات طبیعی، 
بخش  جایگاه  تقویت  و  مانع زدایی  منظور  به  فیمابین  همکاری 
مخاطرات  پایش  حوزه  در  کاربردی  خدمات  ارائه  برای  خصوصی 
اطلاعات  و  داده ها  اشتراک گذاری  به  و  ارائه  در  همکاری  طبیعی، 
انجام  راستای  در  تفاهم نامه  طرف  سازمان های  در  موجود  آماری 
برگزاری  موجود،  مقررات  و  قوانین  اساس  بر  تفاهم نامه  موضوع 
همایش ها و کارگاه ها و سمینارهای آموزشی و تخصصی مشترک، 
همکاری مشترک در زمینه مطالعات و پژوهش های مورد نیاز طرفین 
اسناد  کتابخانه ها،  آزمایشگاهی،  تجهیزات  و  امکانات  از  استفاده  و 
علمی و فیلم های آموزشی تخصصی طرفین طبق ضوابط و مقررات 

توافق کردند.

وزیر اقتصاد در جلسه مجمع عمومی بانک صنعت و معدن: توسعه 
این بانک  از مسیر هوشمند سازی می گذرد

صنعت  بانک  عمومی  مجمع  جلسه  در  اقتصاد  وزیر 
از مسیر هوشمند سازی  را  بانک  این  توسعه  و معدن، 

دانست.
ایران)شادا(،  دارایی  و  اقتصادی  اخبار  از شبکه  نقل  به 
دکتر فرهاد دژپسند در سخنان خود، با تأکید بر اینکه 
مدرنیزه  جهت  در  بایست  می  معدن  و  صنعت  بانک 
فرآیندهای  سازی  هوشمند  مسیر  در  حرکت  و  کردن 
خود حرکت کند، اظهارداشت: به نظر من حرکت بانک 
فرآیندها  کردن  دیجیتالیزه  زمینه  در  معدن  و  صنعت 
اما  قبول  قابل  تا حدی  راستای هوشمند سازی،  در  و 

نیازمند سرعت بیشتر است.
وزیر اقتصاد گفت: خوشبختانه بانک صنعت و معدن کار 
های خودش را در خصوص حاکمیت شرکتی انجام داده 

است گر چه، باید منتظر ماند تا در عمل، نتایج آن نیز 
پدیدار شود.

برای  باید  بانک صنعت و معدن  اینکه  بیان  با  دژپسند 
تأمین مالی گسترده، یک برنامه و نقشه راه داشته باشد، 
افزود: این بانک باید اثر انتشاری رشته فعالیت های خود 
را احصاء کرده و در این خصوص با وزارت صنعت، معدن 
و تجارت همکاری متقابل داشته باشد و اتفاقاً نتایج آن را 

هم به اطلاع  عموم برساند.
وزیر اقتصاد تصریح کرد: در مجموع و با عنایت به گزارش 
قرائت شده می توان گفت، با توجه به محدودیت ها، چه 
در خصوص افزایش سرمایه و چه تسهیلات ارزی، بانک 
صنعت و معدن عملکرد قابل قبول و مثبتی داشته است 
که از این لحاظ فعالیت مدیران و کارکنان بانک جای 

تقدیر دارد.
دژپسند ادامه داد: البته باید پذیرفت با توجه به نظام ها 
و نظارت های موجود؛ عملًا میزان ریسک پذیری مدیران 
است که  در حالی  این  است،  پیدا کرده  بانکی کاهش 
مدیران نظام بانکی برای دستیابی به اهداف تعیین شده، 

حتماً باید ریسک کنند.
به  توجه  با  اینکه  بر  تأکید  با  ادامه  در  اقتصاد  وزیر 
تنگناهای اخیر، نظم و انضباط مالی باید سرلوحه نظام 
بانکی کشور قرار گیرد، تصریح کرد: انحراف بودجه ای در 

چنین شرایطی به هیچ وجه قابل قبول نیست.
دژپسند در پایان  با اشاره به عملکرد این بانک در سال 
شاهد   ۱۴۰۰ سال  در  امیدواریم  گفت:  گذشته  مالی 

جهش عملکردی بانک صنعت  و معدن  باشیم.

گفت:  توانیر  شرکت  مدیرعامل 
به  پاداش  تومان  میلیارد  یک  تاکنون 
گزارش های مردمی و افرادی که مراکز 
اند  کرده  معرفی  را  رمزارز  مجاز  غیر 

پرداخت شده است.
محمدحسن  سیما؛  و  صدا  از  نقل  به 
اعضا  بازدید  مراسم  در  زاده  متولی 
کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی 
از مرکز راهبردی و پایش صنعت برق 
افزود: تاکنون ۲۰۰ هزار دستگاه ماینر 
غیر مجاز در کشور شناسایی شده که 
برق مصرفی این دستگاه ها، معادل ۸۰۰ 
مگاوات ظرفیت نیروگاهی است و البته 
با  را  تعداد کشفیات  این  از  ۲۷ درصد 
اطلاعات مردمی شناسایی و ضبط کرده 

ایم.
این  گفت:  توانیر  شرکت  عامل  مدیر 
دستگاه های غیر مجاز که در بخش های 
مختلف خانگی، صنعتی و دیگر مراکز 
نصب شده بودند با کمک دستگاه های 
ضبط  و  شناسایی  اطلاعاتی  و  قضائی 
سنگین  جرایم  بر  علاوه  که  شدند 
دستگاه ها  این  سال  پایان  تا  حداقل 

بازگشت داده نمی شوند.
همکاری های  خصوص  در  زاده  متولی 
برای  کشاورزی  بخش  و  بزرگ  صنایع 
کاهش مصرف برق افزود: تاکنون ۳۶۵ 
هزار موافقتنامه با بخش صنایع بزرگ و 
کشاورزی امضا شده که برای همکاری 
باوجود محدویت های مالی،  این بخش 
نظر  در  تشویقی  تومان  میلیارد  هزار 
سال  رقم  این  البته  است  شده  گرفته 

گذشته ۵۸۰ میلیارد تومان بود.
اینکه  بیان  با  توانیر  مدیرعامل شرکت 
برق  مصرف  سهم  استان  هر  برای  ما 
مشخص کردیم گفت: بر اساس سهمی 
که هر استان دارد می تواند میزان برق 

مصرفی خود را مدیریت کند.
در  امسال  برق  مصرف  داد:  ادامه  وی 
ده  قبل،  سال  مشابه  مدت  با  مقایسه 
برابر شده که این رقم در تاریخ صنعت 
گرما،  که  است  سابقه  بی  ایران  برق 
علت  صنایع  مصرف  رشد  و  رمزارزها 

آن است.
متولی زاده با اشاره به اینکه کل مصرف 
انرژی صنایع فولاد و سیمان ۲۶۰ هزار 

 ۳۰ اکنون  هم  گفت:  است  مگاوات 
درصد از این میزان مصرف کاهش و به 

۲۰۰ هزار مگاوات رسیده است.
اینکه  بیان  با  توانیر  مدیرعامل شرکت 
صددرصد  با  سیمان  صنایع  امشب  از 
ظرفیت  درصد  با ۵۰  فولاد  و  ظرفیت 
سه  از  افزود:  کنند  فعالیت  می توانند 
شب پیش با کاهش بار ما اجازه دادیم 
صنایع فولاد و سیمان شیفت آخر شب 

را به فعالیت بپردازند.

تعطیلی  اعمال  گفت:  زاده  متولی 
سبب  تاکنون  ادارات  در  پنجشنبه ها 
کاهش ۵۰۰ مگاواتی مصرف برق شده 

است.
به  اشاره  با  توانیر  شرکت  مدیرعامل 
کار  خاموشی سخت ترین  اعمال  اینکه 
در  اضافه کرد:  است  برق  برای صنعت 
چند وقت گذشته سه تن از همکاران ما 
برای اینکه چند روستا دچار خاموشی 

نشوند جان خود را از دست دادند.

برای معرفی مراکز غیر مجاز استخراج رمزارزها؛

توانیر یک میلیارد تومان تشویقی به مردم پرداخت کرد
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تولید  آینده  دهه  طی  می شود  پیش بینی 
به طور متوسط،  محصولات کشاورزی جهانی، 
سالانه ۱.۴ درصد افزایش یابد که نسبت به رشد 
کمتر  سالانه(  درصد   ۱.۷( گذشته  دهه  تولید 

خواهد بود.
گزارش  تهران،  بازرگانی  اتاق  از  نقل  به 
تهیه   ،»۲۰۲۱-۲۰۳۰ کشاورزی  »چشم انداز 
شده توسط OECD و FAO، ارزیابی جامعی 
بازار کالاهای کشاورزی  از چشم  انداز ۱۰ ساله 
ارائه می کند که  را در سطح جهانی  آبزی ها  و 
به عنوان مرجعی برای تجزیه و تحلیل سیاست 
می رود. کار  به  هم  آینده  ریزی های  برنامه   و 

تولید  آینده  دهه  طی  می شود  پیش بینی 

به طور متوسط،  محصولات کشاورزی جهانی، 
سالانه ۱.۴ درصد افزایش یابد که نسبت به رشد 
کمتر  سالانه(  درصد   ۱.۷( گذشته  دهه  تولید 

خواهد بود.
طی دهه آینده، پیش  بینی می  شود که متوسط 
رشد سالانه حجم تجارت کالاهای مورد بررسی 
باشد که در  در گزارش چشم انداز، ۱.۳ درصد 
مقایسه با رشد ۳ درصد دهه قبل، کمتر است.به 
استثنای شکر خام، انتظار می رود متوسط رشد 
دامی  و  کالاهای کشاورزی  اکثر  قیمت  سالانه 
که  باشد  منفی   ،۲۰۳۰ الی   ۲۰۲۱ دهه  طی 
بیشترین افت مزبور در رابطه با قیمت برنج، انواع 

گوشت به خصوص گوشت گاو و ماکیان است.

تولید محصولات کشاورزی تا سال ۲۰۳۰ کاهش می یابد



اجتماعی
خبر

ایجاد ۱۰۰۰ روستای بدون بیکار، با 
اجرای پویش روستای با برکت

به همت بنیاد برکت وابسته به ستاد اجرایی فرمان امام تا پایان 
امسال ۱۰۰۰ روستای کشور، روستای بدون بیکار خواهند شد.

در مراسمی با حضور رئیس ستاد اجرایی فرمان امام و مدیران 
عامل بنیادهای برکت، احسان و گروه اقتصادی تدبیر آئین پویش 
روستای با برکت در محل نمایشگاه دائمی ستاد اجرایی فرمان 

امام در تهران برگزار شد.
به  اشاره  با  مراسم  این  در  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  رئیس 
در  گفت:  اشتغال  ایجاد  حوزه  در  ستاد  این  سیاست گذاری 
ایجاد اشتغال در مناطق  به بحث  اخیر توجه ویژه ای  سال های 
جزو  موضوع  این  و  داشتیم  روستاها  در  ویژه  به  و  محروم 
محوری ترین اقدامات ستاد است و از طریق طرح های مختلف و 
متنوع، قصد داریم تا با احیای روستاها، مردم را تشویق کنیم از 
مناطق حاشیه ای کلانشهرها به روستاها مهاجرت معکوس کنند 
و زمینه ایجاد اشتغال و مسکن و شرایط زندگی مناسب را برای 
آنان فراهم نمائیم و ازاین طریق با افزایش تولید بتوانیم بخش 

زیادی از مشکلات کشور را مرتفع کنیم.
وی تأکید کرد: در سال جاری ۵۰۰۰ طرح را در این زمینه درنظر 
گرفتیم که اگر استقبال خوبی صورت بگیرد، آمادگی داریم این 

طرح ها را افزایش دهیم.
امروز  افزود:  برکت  با  روستای  پویش  به  اشاره  با  مخبر  محمد 
اجرای  آغاز  و  بیکار  بدون  روستای   ۱۰۰ ایجاد  شکرانه  مراسم 
طرح های اشتغالزایی در ۹۰۰ روستای دیگر برگزار می شود که 

همه این طرح ها تا پایان سال ۱۴۰۰ اجرایی خواهند شد.
بیکار،  بدون  روستای   ۱۰۰۰ ایجاد  برای  کرد:  خاطرنشان  وی 
درمجموع ۶,۵۰۰ میلیارد تومان توسط ستاد اجرایی فرمان امام 
سرمایه گذاری می شود که در نهایت منجر به ایجاد بیش از ۱۵۰ 

هزار شغل در این روستاها خواهد شد.
بود.  مراسم  این  سخنران  دیگر  نیز  برکت  بنیاد  مدیرعامل 
امیرحسین مدنی در خصوص اقدامات بنیاد برکت در روستاها 
گفت: با راه اندازی پویش "به روستا برمیگردیم" استقبال بسیار 
خوبی از سوی مردم صورت گرفت و در عرض همین مدت کوتاه، 

بیش از ۴۵۰۰ درخواست در سامانه برکت به ثبت رسید.
وی افزود: از این تعداد برای ۷۰۰ نفر شغل ایجاد شده و برای 
سایر درخواست ها نیز در حال شناسایی، طراحی و اجرای طرح 
با برکت"  اشتغالزایی هستیم.مدنی گریزی به پویش "روستای 
زد و افزود: این طرح از سال گذشته در برخی روستاها آغازشده 
که تاکنون موفق شدیم با شناسایی استعدادها و نیازهای بومی و 
اجرای طرح های اشتغالزایی، ۱۰۰ روستای بدون بیکار در کشور 
ایجاد کنیم که این رقم تا پایان امسال حداقل به ۱۰۰۰ روستا در 
کل کشور خواهد رسید و قصد داریم به این عدد هم اکتفا نکنیم 

و تا جایی که بتوانیم به آن بیفزاییم.

 معاون عمران و توسعه امورشهری و روستایی وزیر کشور 
گفت: در این سال های متوجه شدم که مردم هلال احمر 
را دوست دارند، شاید خیلی از دولتمردان در نقاط کشور 
کار انجام دهند اما مردم آنها را نمی شناسند اما هلال احمر 
همیشه در مواقع بحران در کنار مردم بوده و خدمات آن 

همیشه به کام آنها نشسته است.
به  نقل  از جمعیت هلال احمر، مهدی جمالی نژاد معاون 
عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزیرکشور با تأکید 
بر اهمیت فعالیت های جمعیت هلال احمر در کشور گفت: 
با توجه به اینکه من تمام سلسله مراتب را تا مرحله معاون 
وزیری مرحله به مرحله طی کردم از نزدیک با فعالیت های 
در  که  درزمانی  چه  هستم،  آشنا  هلال احمر  جمعیت 
شهرهای کوچک شهردار بودم و چه وقتی که در شهرهای 
یزد و اصفهان شهردار بودم از نزدیک شاهد خدمت رسانی 
در  بودم، من هیچ وقت کم کاری  با عشق هلال احمری ها 

این مجموعه ندیدم.
هلال احمر  داوطلب  حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با  وی 
این  خدمات  از  شهرها،  و  استان  تمام  در  گفت:  هستم، 
هلال احمر  قدردان  همواره  و  بودم  مشعوف  جمعیت 
لباسی  شود،  شناسانده  مردم  به  باید  هلال احمر  هستم، 
که هلال احمر بر تن دارد مایه آرامش مردم است، اینکه 
شما در شادی ها کنار مردم باشید کار ساده ای است اما 
شریک بودن در بحران ها و غم مردم، کار دشواری است 

که هلال احمر انجام می دهد.
معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور 
با پررنگ دانستن نقش هلال احمر در همه بحران ها افزود: 
بودم،  وزیر کشور  عمرانی  معاون  که  در مدت سه سالی 
اتفاقات مختلفی افتاد؛ از سیلی که در ۲۵ استان کشور 
جاری شد تا هجوم ملخ ها و آتش سوزی جنگل ها تا امروز 
که بحث خشک سالی و کمبود آب مطرح است، حقیقتاً 
در همه این بحران ها رد پای هلال احمر برای تسکین آلام 
نوروز  ایام  در  است.  نمایان  غمشان  رنج  کاهش  و  مردم 
هرسال عزیزان هلال احمر نقش مهمی در کاهش تلفات 
جاده ای داشتند که این ها همه نشان از عشق و علاقه این 

عزیزان به مردم است.
جمالی نژاد در ادامه با تأکید بر سیاسی نبودن جمعیت 
هلال احمر گفت: هلال احمر به عنوان یک نهاد عام المنفعه 
همان گونه که تا الآن وارد موضوعات سیاسی نشده از این 
در  مسائل شود،  این  وارد  نباید  به هیچ عنوان  هم  بعد  به 
حال حاضر مردم در مورد بسیاری از دستگاه های اجرایی 
و دولتی دید مثبتی ندارند و بین آن ها فاصله ایجاد شده، 
است،  بودن  مردم  کنار  در  و  مردم  با  هلال احمر  جنس 

مردم  و  شود  ذوب  مردم  در  باید  هلال احمر  جمعیت 
به هیچ عنوان این مجموعه را از خودشان دور نبیند، زیرا 
هنگام مشکلات این هلال احمر است که به مردم کمک 
می کند، مردم را بسیج می کند و به آن ها جهت می دهد 
پس اگر مردم پشت هلال احمر را خالی کند هلال احمر 

عملًا نمی تواند به مردم ارائه خدمت کند.
ارتقاء  باعث  بلوچستان  و  سیستان  در  هلال احمر  حضور 

اعتماد اجتماعی است
معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور 
در خصوص حضور جمعیت هلال احمر در استان سیستان 
توجه  با  گفت: هلال احمر  کرونا  پاندمی  در  بلوچستان  و 
به رسالت اصلی اش که همان تسکین آلام بشری است، 
نقش  می شوند  مواجه  بحران  با  که  استان هایی  اکثر  در 
نقاط  کشور،  نقاط  دورترین  در  اکنون  دارد،  پررنگ تری 
مرکزی و شهرهایی که نقش مویرگی را دارد، مشکلات و 
باعث  معضلاتی وجود دارد که حضور پررنگ هلال احمر 
اعتماد  رفتن  بالا  کنارش  در  و  مردم  رنج  و  درد  کاهش 

اجتماعی خواهد شد.
وی افزود: هلال احمر به عنوان یک مجموعه فرانگر و میان 
بخشی می تواند نقشش را خیلی خوب ایفا کند حتی اگر 

دستگاهی هم کم کاری کرد و مردم نسبت به آن بدبینی 
داشته باشند این هلال احمر است که می تواند اعتماد را به 

سطح جامعه برگرداند.
را  هلال احمر  مردم  که  می کنم  احساس  کرد:  تصریح  او 
بحران  زمان های  در  و  می دادند  خودشان  خانواده  مثل 
هنگامی که  حتی  می برند  پناه  هلال احمر  به  همیشه 
یکی از عزیزانشان از دنیا رفته باشد، بازهم دیدن اعضای 
این  است؛  آرامش بخش  آن ها  برای  هلال احمر  جمعیت 
باعث می شود وظیفه سنگینی بر دوش هلال احمر باشد 
تا با مردم به بهترین نحو ممکن برخورد کند که تابه حال 

هم غیراز این نبوده است.
در   ۴ آب  نذر  طرح  اجرای  خصوص  در  نژاد  جمالی 
و  نوآوری  گفت:  خشک سالی  بحران  درگیر  استان های 
خلاقیت برای حل بحران ها، نکته و موضوع مهمی است. 
 ۴ آب  نذر  طرح  شویم،  خارج  سنتی  هسته  آن  از  باید 
یکی از همان طرح هایی است که با نگاهی نو به موضوع 
توانسته مشکلات را تا حد زیادی کاهش دهد، این نگاه 

نو و گفتمان جدید می تواند نقش مؤثری داشته باشد.
معاون وزیر کشور، طرح نذر آب را یک اقدام نرم افزاری 
علل  دنبال  به  باید  اینکه  کنار  در  گفت:  و  کرد  توصیف 

و  میان  کوتاه  راه حل های  با  بنیادی  را  مسائل  و  برویم 
نرم افزاری  فعالیت های  باید  حتماً  کنیم  حل  بلندمدتی 

مثل طرح نذر آب را انجام دهیم.
بودن  جامع  آب،  نذر  طرح  قوت  نقطه  کرد:  تصریح  وی 
آن است، اینکه یک طرح هم به معیشت مردم می پردازد 
یک  می شود  این  منطقه،  بهداشتی  سطح  به  هم  و 
یکی  داشت،  خواهد  خوبی  نتیجه  و  اقدامات  از  بسته ای 
مناطق  در  سزایی  به  کمک  می تواند  که  فعالیت هایی  از 
آبی  منابع  مدیریت  نحوه  آموزش  باشد  داشته  آب  کم 
برای کشاورزی است که هلال احمر می تواند در آن نقش 

مؤثری داشته باشد.
جمالی نژاد با اشاره به نقش خیرین در نوسازی و بازسازی 
کشور گفت: طرح نذر آب یک نگاه نوآورانه ای است که 
خیرین را در این حوزه فعال می کند، حضور خیرین در 
کشور همیشه مبارک بوده است، هرجایی که این عزیزان 
وارد شدند باعث تحول و منشأ خیروبرکت بودند؛ ساخت 
ساز  شهر  خیرین  طرح  و...؛  مدرسه  ساخت  بیمارستان، 
یکی از طرح هایی است که اخیراً انجام شده مثلًا پل عابر 
پیاده یا فضای سبز را یک خیر احداث می کند و مردم از 

آن استفاده می کنند.

مردم هلال احمر را مثل خانواده خود 
می دانند

رئیس قوه قضائیه گفت: انصاف نیست بازار و گرانفروشی هایی که وجود دارد 
به مردم  با فشار مضاعف  افراد فرصت طلب هم  را رها کنیم و اجازه دهیم 

سودجویی کنند، دادستان کل به کمک تعزیرات در این امر برود.
به نقل از مرکز رسانه قوه قضائیه، حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای 
در جلسه روز )دوشنبه ۲۸ تیرماه( شورای عالی قوه قضائیه با تبریک عید 
قربان و گرامیداشت روزه عرفه ابراز امیدواری کرد به واسطه این ایام نورانی 
تألمات ملت های مسلمان بویژه مردم افغانستان که این روزها در سختی به 

سر می برند، هر چه زودتر برطرف شود.
رئیس قوه قضائیه با اشاره به دستورات ده گانه خود برای معاونت های مختلف 
قضائی که در اولین جلسه شورای عالی قوه قضائیه در هفته گذشته صادر 
کرد از مسئولان ذیربط خواست که اهتمام داشته باشند این موضوعات در 

موعد مقرر پیگیری و گزارش آن ارائه شود.
مقطع  از  بهره گیری  برای  دشمنان  تلاش های  به  ادامه  در  محسنی اژه ای 
و  کرد  اشاره  کشور  در  آفرینی  آشوب  منظور  به  دولت  انتقال  و  انتخابات 
گفت: دشمن در این مقاطع زمانی تلاش مضاعف و فوق العاده ای انجام داد 
تا بتواند در کشور فضاسازی کند و خیلی هم امید داشت که بتواند به هدف 

خود برسد.
رئیس قوه قضائیه گفت: به فضل پروردگار در ایام انتخابات مطلقاً آنچه مورد 
نظر دشمنان و بدخواهان در خارج و داخل بود رخ نداد و تلاش کردند از 
شرایط فعلی و انتقال دولت استفاده کرده و فشار بر مردم را بیشتر کنند تا 
کاسه صبر و حوصله مردم لب ریز شود اما ان شاءالله این بار هم تیر آنها به 

سنگ می خورد.
ناخواسته در زمین دشمن بازی نکنید

محسنی اژه ای در عین حال خطاب به مردم و مسئولان متذکر شد که همه 

باید مراقب و مواظب باشند تا ناخواسته در زمین دشمن بازی نکرده و در 
فضایی که دشمن ایجاد می کند قرار نگیرند.

رئیس قوه قضائیه گفت: در رأس تلاش های مذبوحانه ای که صورت می گیرد 
روانی  عملیات  مردم  تحریک  برای  آمریکا  دارند؛  قرار  اسرائیل  و  آمریکا 

سنگینی طراحی کرده و از سناریوهای نخ نما هم استفاده می کنند.
ترور  رسماً  که  غاصب  اسرائیل  و  کش  آدم  آمریکای  افزود:  محسنی اژه ای 
افراد  و  به حقوق ملت ها و کشورها  اعلام هم می کند و آشکارا  و  می کنند 

تعدی و تجاوز می کنند، امروز داعیه دار حمایت از مردم شده اند.
وی با بیان اینکه مردم ما هوشیارند و مطالبات به حق خود را از مسیر درست 
رخنه  آنها  در صفوف  بدخواهان  نمی دهند  اجازه  قطعاً  و  پیگیری می کنند 
افراد  برخی  تا  نیز متذکر شد که مراقبت کنند  امنیتی  نیروهای  به  کنند، 

ناخواسته فریب عوامل دشمن را نخورده و در دام آنها نیافتند.
مأموریت به دادستان کل برای ورود به گرانفروشی

رئیس قوه قضائیه در بخش دیگری از سخنانش بر ضرورت کنترل بازار در 
این شرایط تأکید کرد و گفت: در برخی بخش های بازار نابسامانی هایی وجود 
دارد و در این شرایط که مردم زیر فشار دشمن هستند، برخی بی تدبیری ها 

و کم تدبیری ها هم اضافه شده است.
دارد  وجود  که  گرانفروشی هایی  و  بازار  نیست  انصاف  افزود:  محسنی اژه ای 
مردم  به  مضاعف  فشار  با  هم  طلب  فرصت  افراد  دهیم  اجازه  و  کنیم  رها 

سودجویی کنند.
رئیس قوه قضائیه با بیان اینکه وظیفه اصلی سازمان تعزیرات کنترل بازار 
با  که  کرد  تأکید  کشور  دادستان کل  به  گرانفروشی هاست  از  جلوگیری  و 
همکاری دادستان ها و مجموعه تعزیرات اجازه ندهند در این شرایط فشار 

دیگری به مردم وارد شود.

محسنی اژه ای با اشاره به افزایش قابل توجه قیمت برخی کالاهای مورد نیاز 
کشور و مردم و اقلام خوراکی در روزهای اخیر اظهار داشت: وقتی کالایی 
مانند سیمان و فولاد گران می شود بر خیلی بخش ها اثر می گذارد و فقط 

قیمت یک کالا در واقع گران نشده است.
رئیس قوه قضائیه بر همین اساس به دادستان کل کشور و سازمان بازرسی 
کل کشور مأموریت داد که موضوع را پیگیری کنند و اگر اشکال و ایرادی 
قانونی خود  یا ترک وظیفه  بوده که مرتکب تعلل  در کار مسئولان ذیربط 

شده اند با آنها برخورد شود.
برخورد جدی با مسئولی که آگاهانه به وظایف خود عمل نکرده است

عمل  خود  وظیفه  به  عمد  به  و  آگاهانه  مسئولی  اگر  گفت:  محسنی اژه ای 
نکرده و تعلل داشته حتماً با او برخورد قضائی شود و اگر اقدام عمدی نبوده 
تذکر داده شود و در صورت بی توجهی به تذکر برخورد مناسب صورت گیرد 
و اگر اقدام مجرمانه ای نیز انجام شده برخوردی سریع و قاطع شود تا هر چه 

سریع تر از نابسامانی ها و گرانی افسار گسیخته جلوگیری شود.
رئیس قوه قضائیه در بخش دیگری از سخنانش با تقدیر از سفر هیئت ویژه 
بررسی  داشت:  اظهار  استان  این  به  خوزستان  مردم  آب  مشکلات  بررسی 
مسئله مشکلات آبی خوزستان و ارائه گزارش آن به دولت کار لازمی بود اگر 
چه دیر انجام شد اما پیگیری ها نباید محدود به یک سفر و یک گزارش شود.

تا حصول نتیجه پیگیر مطالبات مردم خوزستان هستیم
محسنی اژه ای به دادستان کل کشور و سازمان بازرسی مأموریت داد موضوع 
را تا حصول نتیجه روشن و قطعی و حل مشکل و جلوگیری از تکرار مشکلات 

مشابه پیگیری کنند و گزارش آن را نیز به اطلاع مردم برسانند.
تا اجازه ندهند دشمنان  از مردم خوزستان نیز خواست  رئیس قوه قضائیه 
از مطالبات به حق آنها سوءاستفاده کنند و در عین حال به دادستان حوزه 
قضائی مربوطه مأموریت داد مواردی که منجر به آسیب دیدن یا کشته شدن 
افراد شده با جدیت و فوریت پیگیری و با عوامل این اقدامات برخورد کند تا 

موضوع برای همگان روشن شود.
محسنی اژه ای به موضوع معطل ماندن مردم در دستگاه های اجرایی و قوه 
قضائیه نیز اشاره کرد و گفت: واقعاً گاهی مردم بی وجه در ادارات معطل 

می شوند و کارشان به تأخیر می افتد.
رئیس قوه قضائیه گفت: گاهی اوقات مقررات و قوانین پیچیدگی هایی دارد 
که باید روند آن طی شود اما مواردی هست که بدون هیچ ضرورتی موجب 
تعلل مردم و سرگردانی آنها در ادارات می شود که باید با این مسئله برخورد 

شود.
نباید اجازه دهیم مردم در پیچ و خم ادارات معطل شوند

محسنی اژه ای تصریح کرد: یکی از وظایف اصلی حراست ها برخورد با عوامل 
معطل ماندن مردم در ادارات و کسانی است که چوب لای چرخ می گذارند 
و یا خدماتشان با فساد همراه است که سازمان بازرسی باید از آنها گزارش 

بخواهد.
با مشکلات دیگر روبرو  اجازه دهیم مردم حالا که  نباید  اینکه  بیان  با  وی 
هستند، در پیچ و خم اداری دستگاه ها، نهادها و مؤسسات عمومی هم معطل 
شوند، از سازمان بازرسی کل کشور خواست که با همکاری نیروهای خود 
با  و همچنین مجموعه های نظارتی دستگاه ها عناصر خاطی را شناسایی و 

آنها برخورد کند.
از عملکرد مرکز حفاظت  از سخنانش  رئیس قوه قضائیه در بخش دیگری 
و  فاسد  عناصر  از  نفر  بازداشت ۱۹  و  شناسایی  در  قضائیه  قوه  اطلاعات  و 
کارچاق کن در تهران اعم از ۱۵ وکیل و چند کارمند دادگستری در روزهای 

اخیر تقدیر کرد.
محسنی اژه ای تصریح کرد که اقدامات چند فرد خاطی آثار سویی از جمله 
ذهنیت سازی منفی در مردم نسبت به کارکنان خدوم دستگاه قضائی داشته 
و نسبت به آنها سوءظن بوجود می آورد به نحوی که ۸۰ هزار وکیل را بدنام 
کرده و موجب بی اعتمادی مردم به نظام قضائی می شود، و بر همین اساس 
رسیدگی سریع به این پرونده و اطلاع رسانی درباره آن باید مورد توجه ویژه 

قرار گیرد.
بودن  بالا  به  اشاره  با  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  قضائیه  قوه  رئیس 
هزینه های دادرسی در دعاوی حقوقی و کیفری به معاونت حقوقی مأموریت 
داد این موضوع را مورد بررسی قرار دهد تا هر میزان که امکان دارد از این 

هزینه ها کاسته شود.
از  یکی  در  و گفت:  پرداخت  زمینه  این  در  نمونه ای  ذکر  به  محسنی اژه ای 
پرونده های حقوقی که اخیراً بررسی کردم دیدم که برای یک دادخواست یک 
میلیاردی ۴۳۰ میلیون هزینه شده که حدود ۵۰ درصد از کل دادخواست 
بوده که بخش عمده آن دستمزد وکیل، کارشناس و هزینه دادرسی بوده 

است.
وی ادامه داد علاوه بر زمانی که افراد برای پیگیری یک دعوای حقوقی صرف 
دادرسی  هزینه های  و  کارشناسی  و  وکیل  برای  باید  کلانی  پول  می کنند، 
پرداخت کنند که بسیاری از مردم توان پرداخت این مبالغ را ندارند و باید 

برای آن تدبیر کنند.
رئیس قوه قضائیه گفت: ممکن است در مقام مقایسه گفته شود که در فلان 
کشور هزینه رسیدگی به دعاوی بیشتر است اما ما باید این مسئله را نسبت 

به شرایط کشور خودمان مورد ارزیابی قرار دهیم.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای تأکید کرد: اگر لازم است قانونی یا 
رویه ای اصلاح شود تا هزینه رسیدگی به دعاوی کاهش یابد باید انجام شود 
تا بتوانیم با سرعت بیشتری در مسیر تسهیل کار مردم و خدمت رسانی کم 

هزینه تر و بی منت به مردم گام برداریم.
اقدامات لازم برای جلوگیری از سرایت سویه دلتای کرونا در زندان ها انجام 

شود
رئیس قوه قضائیه در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به گزارش رئیس 
سویه  کنترل  جهت  در  شده  گرفته  کار  به  تدابیر  درباره  زندان ها  سازمان 
به عنوان  به دادستان کل کشور  زندان های کشور  بیماری کرونا در  دلتای 
نماینده قوه قضائیه در ستاد ملی مقابله با بیماری کرونا دستور داد موضوع 
تسریع در روند واکسیناسیون زندانیان کل کشور را در این ستاد پیگیری 

کند.
را  قضائیه  قوه  انسانی  منابع  معاون  همچنین  محسنی اژه ای  حجت الاسلام 
تکالیف  اساس  بر  را  صلاحیت  صاحب  قضات  جذب  شرایط  تا  کرد  مأمور 
تا  کند  تسریع  امسال،  و  از سال های گذشته  موجود  و ظرفیت های  قانونی 

کمبودهای موجود در این زمینه با سرعت بیشتری مرتفع شود.

رئیس قوه قضائیه :

دادستان کل کشور همراه با تعزیرات به مسئله گرانفروشی ورود کند

خبر

تنها ۴ سال برای رفع بحران جمعیت 
فرصت داریم

برای  لحظات  طلایی ترین  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  نماینده 
افزایش جمعیت، هشت سال دولت آقای روحانی بود که متأسفانه 
از دست رفت و برای جبران این خسارت، تنها چهار سال فرصت 
داریم. امیرحسین بانکی پور نماینده مجلس شورای اسلامی در برنامه 
»سلام تهران« با اشاره به ابر بحران پیری جمعیت، بیان کرد: ما با 
ما  بزرگ کشور  بحران  اما  ایم  مواجه  بسیاری  فرهنگی  بحران های 
در همه زمینه های سیاسی، اقتصادی، فرهنگی و… بحران پیری 
جمعیت است. دولت آینده باید خانواده محور حرکت کند، درست 

همانطور که در اصل ۱۰ قانون اساسی کشور آمده است.
وی نسبت مشکلات اقتصادی به مسائل فرهنگی را شرح داد و گفت: 
شما فکر کنید فردی مشکل قلبی دارد و در عین حال دچار دندان 
درد شدیدی شده است؛ طوری که از درد دندان نمی تواند استراحت 
کند. این دندان درد باعث می شود که فرد بیماری اساسی خود را که 
مشکل قلبی است، فراموش کند. در نتیجه پزشک توصیه می کند که 
اول مشکل دندانش را حل کند چون مزمن است. اقتصاد و معیشت 
در جامعه ما هم همین نسبت را به فرهنگ دارد. مشکلات معیشتی 
که  است  طاقت فرسا شده  قدری  به  درد  دندان  این  مثل  ما  مردم 
بیماری اساسی جامعه در زمینه فرهنگ به فراموشی سپرده شده 
است.وی در ادامه افزود: برای مثال آنچه که مردم را از دولت فعلی 
ناراضی کرده است، بحران های شدید اقتصادی و مشکلات معیشتی 
است. این ما را از خسارت های فرهنگی به خصوص در حوزه جمعیت 
فرهنگی  مسائل  است.  کرده  غافل  اخیر  سال  در هشت  خانواده  و 
ضربه شدیدتری به جامعه می زند. ابر بحران پیری جمعیت، مسئله ای 
جدی است. ما در چند قدمی سیاه چاله پیری جمعیت هستیم؛ به 
به خودمان  وقتی  و  واژگون می شویم  آن  در  دفعه  شکلی که یک 
می آییم که شاهد جمعیت کثیری از افراد مسن هستیم.نماینده مردم 
عنوان  پیری جمعیت  بحران  از  ناشی  منفی  اثرات  درباره  اصفهان 
از جمله  بسیاری  بروز مشکلات  باعث  پیری جمعیت  بحران  کرد: 
ورشکستگی صندوق های بازنشستگی، بالا رفتن هزینه های سلامت، 
نقشه های  که  چیزی  آن  طبق  می شود.  و…  کشور  اقتصاد  افول 
سازمان ملل نشان می دهد، در ۳۰ سال آینده، کشور ایران با مسئله 
آن کشورهای  مقابل  در  که  است  روبه رو  به حدی  پیری جمعیت 
همسایه ایران، جوان هستند و این موضوع یک خطر امنیتی جدی را 

برای ایران به وجود می آورد.
این نماینده مجلس با بیان اینکه تنها چهار سال برای جبران خسارت 
و افرایش جمعیت، فرصت باقی است، خاطرنشان کرد: برای جبران 
این خسارت و زمان از دست رفته تنها چهار سال زمان داریم. الان در 
بازه ای هستیم که دولت آقای رئیسی باید دغدغه جبران این کاهش 
جمعیت را داشته باشد و وزرایش را ناظر بر این امر انتخاب کند. لذا 

برنامه همه وزرای دولت سیزدهم باید خانواده محور باشد.
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اخبار

دریافت نذورات مردمی توسط آستان 

قدس برای سنت حسنه قربانی

فراهم شدن  از  رضوی  قدس  آستان  نذورات  کل  مدیر 
زمینه مشارکت عموم مردم در سنت حسنه قربانی روز 
عید خبر داد و گفت: در این طرح، همه مردم می توانند 
با پرداخت نذر خود به آستان قدس، به هر میزان ممکن 
توزیع  ثواب  در  و  کنند  مشارکت  دام  خرید  هزینه  در 

گوشت قربانی بین محرومان و نیازمندان شریک باشند.
علیرضا اسماعیل زاده در گفت وگو با آستان نیوز بیان کرد: 
با عید  به مناسبت فرارسیدن دهم ذی الحجه، مصادف 
سعید قربان، مؤمنان در اقصی نقاط کشور می توانند به 
سه صورت در برنامه های آستان قدس رضوی برای انجام 
سنت نیکوی قربانی در راستای کمک به اقشار محروم و 

کم برخوردار جامعه مشارکت کنند.
مطهر  حرم  زنده  دام  دریافت  نذورات  دفتر  گفت:  وی 
رضوی واقع در خیابان نواب صفوی، ابتدای زیرگذر حرم 
مطهر، ورودی پارکینگ شماره 3، به صورت شبانه روزی 
آماده پذیرش گوسفند زنده برای انجام این سنت حسنه 

است.
مدیر کل نذورات آستان قدس رضوی ادامه داد: همچنین 
قدس  آستان  عید  قربانی  در  مشارکت  به  علاقه مندان 
گوسفند  رأس  یک  هزینه  میانگین  می توانند  رضوی 
کامل به مبلغ 25 میلیون ریال را به صورت حضوری یا 

غیرحضوری پرداخت کنند.
وی تصریح کرد: به منظور فراهم شدن شرایط مشارکت 
عید،  قربانی  زیبای  سنت  در  جامعه  از  بیشتری  اقشار 
تا  است  کرده  اتخاذ  تمهیداتی  رضوی  قدس  آستان 
بتوانند در  با پرداخت هر مبلغ دلخواه نیز  علاقه مندان 

قالب »قربانی مشارکتی« در این امر خیر سهیم شوند.

افزایش  دلیل  کردستان  سیمان  مدیرعامل 
قیمت سیمان کردستان را متوقف شدن تولید 

سیمان به علت قطعی برق عنوان کرد.

رضا نیک پور، با اشاره به اینکه به دلیل قطعی 
تولید  ظرفیت های  شدن  محقق  امکان  برق 
مشکل  این  کرد:  عنوان  است،  نشده  فراهم 

با تدبیر دولت و رفع مشکل  مقطعی است و 
برق تولید سیمان مجدداً آغاز خواهد شد.

وی با اشاره به افزایش چشمگیر قیمت سیمان 
تولیدی کردستان در روزهای اخیر تاکید کرد: 
برخی تلاش دارند این اتفاق را به ورود شرکت 
ادعا  این  اما  بزنند  سیمان به بورس کالا گره 

صحیح نیست.
از  یکی  کردستان  سیمان  افزود:  نیک پور 
کشور  و  کردستان  استان  فعال  شرکت های 
سیمان  تن  هزار  سه  روزانه  تولید  ظرفیت  با 
داخلی  نیاز  تامین  در  مهمی  نقش  کلینکر  و 

کشور را ایفا می کند.
مدیر عامل سیمان کردستان ضمن تاکید بر 
اینکه دلیل قطعی برق تامین برق مشترکان 
خانگی بوده است، بیان کرد: با توجه به اینکه 
دپوی سیمان در انبار نداریم؛ مادامی که برق 
قطع باشد، تولیدی نداریم و محصولی وارد بازار 

نمی شود.
وی افزود: بازی جدید برخی افراد ذی نفع از 
بازار سیمان به زودی نقش بر آب می شود و بی 
شک قطعی برق طولانی مدت نیست و با توان 

بالا به چرخه تولید و بازار بازخواهیم گشت.
مدیرعامل "سکرد" به قیمت جهانی سیمان 
سیمان  جهانی  نرخ  گفت:  و  کرد  اشاره  نیز 
توجه  با  و  دارد  فولاد  با  یک هشتمی  نسبت 
به قیمت آهن در بورس کالا، افزایش قیمت 
سیمان به نسبت سایر مصالح ساختمانی دور 

از انتظار نیست.
وی ادامه داد: قیمت گذاری سیمان در بورس 
کالا با توجه به عرضه و تقاضا صورت می گیرد 
دنبال  به  و  چرخه  از  دلالان  خروج  باعث  و 
تولیدی  بنگاه های  به  سود  شدن  سرازیر  آن 

می شود.
از  بسیاری  کرد:  اظهار  پایان  در  نیک پور 
گذشته  سال های  طی  سیمان  شرکت های 
زیان ده بودند و سود این محصول استراتژیک 
هم اکنون  اما  می شد  ریخته  دلالان  در جیب 
حذف  و  کالا  بورس  به  محصول  این  ورود  با 
دلالان از چرخه بازار امیدواریم که شرکت های 
سیمان سود واقعی فروش محصول را دریافت 
کنند و برای توسعه و نوسازی مجموعه خود 

هزینه کنند.

مدیرعامل شرکت سیمان کردستان:

بی برقی دلیل افزایش قیمت سیمان است
اخبار

 سند توسعه نفت و گاز کرمانشاه 
در وزارت نفت تدوین شده است

 استاندار کرمانشاه از تهیه سند توسعه نفت و گاز در کرمانشاه 
با حمایت وزیر نفت خبر داد و گفت: در این سند اسامی تمامی 
انجام  یا در دست  ای که در حال ساخت  توسعه  طرح های 
هستند قید و اعتبار لازم برای انجام آن ها مشخص شده است.

هوشنگ بازوند عصر سه شنبه در شورای گفت و گوی دولت 
و بخش خصوصی که در سالن شهدای دولت استانداری برگزار 
شد، به دیدار اخیر خود با آقای زنگنه وزیر نفت اشاره و اظهار 
داشت: در سند تهیه شده نام تمامی طرح ها به اضافه سال 
باید عملیات ساخت آنها پایان یابد  شروع آنها و تاریخی که 

آورده شده است.
وی با اشاره به بالا بودن میزان سرمایه گذاری طرح های توسعه 
ای نفت و گاز کرمانشاه، خاطرنشان کرد: این سند به گونه ای 
آینده هم طرح های  دولت  تصویب شده که  و  تدوین  تهیه، 
ابطال  اینکه بخواهد آن را  ادامه خواهد داد مگر  باقیمانده را 
کند که این هم با توجه به هزینه های صورت گرفته و منفعتی 
که برای منطقه غرب و حتی کل کشور خواهد داشت منطقی 

به نطر نمی رسد.
بازوند در ادامه از تشکیل کمیته راهبردی سند توسعه نفت و 
گاز کرمانشاه در آینده ای نزدیک با مشارکت بخش دولتی و 
خصوصی خبر داد و گفت: این کمیته مکمل سند تهیه شده 
است و قطعا می تواند آینده درخشانی برای استان ترسیم کند.

استاندار کرمانشاه همچنین از موافقت وزیر نفت به اختصاص 
برای  ریال  میلیارد   25 ارزش  به  ساز  اکسیژن  دستگاه  یک 
اختیار  در  زودی  به  دستگاه  این  گفت:  و  داد  خبر  کرمانشاه 

دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه قرار می گیرد.
احداث واحد قطعه سازی و مونتاژ تراکتور در استان

شرکت  مدیرعامل  ابراهیمیان  با  خود  دیدار  به  ادامه  در  وی 
موافقت  از  پس  است  قرار  کرد:  اظهار  و  اشاره  تراکتورسازی 
مونتاژ  و  قطعه سازی  واحد  احداث  کار  مدیره شرکت  هیات 

تراکتور در یکی از شهرستان های شرق استان آغاز شود.
شرکت  مدیرعامل  ابراهیمیان  آقای  اعلام  طبق  افزود:  بازوند 
مدیره  هیات  در  شدن  مطرح  از  پس  کار  این  تراکتورسازی، 
موضوع صورت  بررسی  برای  کرمانشاه  به  نمایندگان  اعزام  و 
خواهد گرفت که البته با توضیحات ارائه شده احتمال اجرای 

این طرح بسیار زیاد است.
بخش  های  ظرفیت  به  اشاره  با  ادامه  در  استان  ارشد  مدیر 
این  مطرح  های  استان  از  یکی  اینکه  و  کرمانشاه  کشاورزی 
بخش در کشور هستیم، از کمک 2۰ میلیارد تومانی به صندوق 

حمایت از توسعه کشاورزی خبر داد.
وی ابراز امیدواری کرد با اختصاص این مبلغ شاهد پیشرفت 
روستایی  توسعه  از  حمایت  های  صندوق  عملکرد  بهبود  و 
شهرستان های استان باشیم و حمایت از کشاورزان کرمانشاهی 

افزایش یابد.
بازوند در پایان از استقرار پزشک در شهرک صنعتی کرمانشاه 

نیز خبر داد.
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مدیر عامل شرکت آب منطقه ای استان کردستان :

صیانت از منابع آب کردستان نیازمند 
همت جمعی است

مدیر عامل شرکت آب منطقه ای کردستان گفت: صیانت از منابع آب 
استان نیازمند همت جمعی است.

آرش آریانژاد  در دیدار با اعضای کمپین مردم نهاد مطالبه آب شرب 
سازمان ها  با  همواره  شرکت  این  کرد:  اظهار  سنندج  مردم  مطلوب 
استان هستند  آب  منابع  از  و حفاظت  متولی صیانت  که  اداراتی  و 
همکاری خوب و مستمری داشته و در این راستا نیازمند همراهی 
از  نهادها  این  که  چرا  هستیم  نیز  نهاد  مردم  سازمان های  تعامل  و 
دل مردم برخاسته و نسبت به آب و خاک استان احساس تعهد و 

مسئولیت می نمایند.
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای کردستان در ادامه به رفتار حرفه ای 
و صادقانه مدیران استان خصوصاً در حوزه آب تأکید کرد و افزود: اگر 
چنانچه مدیر یک سازمان در ارائه آمار و اطلاعات شفاف  سازی نماید 
اعتماد متقابل به وجود می آید و مردم با مسئولین همراه خواهند شد 
و با توجه به حساسیت موضوع آب و بحران خشکسالی پیش رو؛ این 

شرکت پذیرای هر نوع انتقاد و پیشنهاد سازنده از سوی مردم است.
وی در خصوص سازه های حاشیه رودخانه ها اظهار کرد: ساخت و 
سازهای حاشیه رودخانه های استان دارای مجوز این شرکت نیست و 
قبلا به صورت مکتوب به کلیه ارگان های مرتبط ابلاغ گردیده که هر 
گونه خرید و فروش زمین های حاشیه رودخانه ها ممنوع و غیرقانونی 
پیشنهاد  همچنین  می گردد؛  قانونی  برخورد  متخلفین  با  و  است 
می شود شهروندان در صورتی که قصد خرید زمین در این مناطق 
آب  از شرکت  استعلام  به  نسبت  اقدامی  هر  از  قبل  حتما  دارند  را 

منطقه ای و ادارات تابعه، اقدام نمایند.
آریانژاد از عدم انتقال آب به خارج استان خبر داد و گفت: هر چند 
در جلسات و گزارشات متعدد به این موضوع اشاره شده اما مجدد 
تاکید می کنم که هیچ انتقال آبی به استان های همجوار یا کشورهای 

همسایه از کردستان، صورت نمی پذیرد.
مدیر عامل شرکت آب منطقه ای کردستان در خصوص تغذیه گرایی 
سدها نیز عنوان کرد: مسأله تغذیه گرایی سدها در تمام دنیا امری 
بدیهی است و در حال حاضر آب شرب شهرستان های قروه و دهگلان 
آب های  محل  از  استان  شهرستان های  سایر  و  زیرزمینی  منابع  از 
سطحی و سدها تأمین می شود که این شرکت در راستای صیانت و 
حفاظت از منابع آب، اقدام به اجرای طرح احیاء و تعادل بخشی نموده 
که بخشی از این طرح شامل نصب کنتورهای هوشمند، برخورد با 
متخلفین بخش آب، انسداد چاه های غیرمجاز، فعالیت شبانه روزی 
طرح  اجرای  رودخانه ها،  تصرفات  رفع  بازرسی،  و  گشت  اکیپ های 
تغذیه مصنوعی، فرهنگ سازی و اطلاع رسانی و موارد دیگر است، به 
در  کردستان  منطقه ای  آب  گذشته شرکت  سنوات  که طی  نحوی 
اجرای این طرح در سطح کشور رتبه اول را در میان شرکتهای آب 
منطقه ای کسب کرده و انصافا مراجع قضائی و انتظامی، با مجموعه 

آب منطقه ای تعامل و همکاری خوبی داشته اند.

استاندار ایلام: فعالیت اصناف 
هوشمند مدیریت شود

سودمندی  دستگاهها  همه  اینکه  بیان  با  ایلام  استاندار 
گفت:قرارگاه  کنند،  تبیین  را  مردم  برای  واکسیناسیون 
اصناف هوشمند  فعالیت  و  کرونا در مهران تشکیل شود 

مدیریت شود
 »محمد نوذری« درنشست ستاد استانی کرونا اظهار کرد: 
۱۷ ماه است که درگیر ویروس کرونا هستیم و متاسفانه 
به اشکال مختلفی جهش دارد، این وضعیت تنها مختص 
ایران نیست بلکه یک روند جهانی است و معلوم نیست تا 
چه زمانی دست از سر بشر برمی دارد، لذا  در این بین 
اجرای  اجتماعی،  فاصله گذاری  و  ها  پروتکل  رعایت  جز 
دستورالعمل ها و زدن ماسک هیچ راه دیگری نداریم، مردم 

همکاری کنند.
استاندار ایلام با تاکید بر مدیریت هوشمند بازار و رعایت 
پروتکل ها توسط اصناف، بازاریان و مردم ،گفت: در قرارگاه 
شرایط  و  برگزار  جلساتی  ریزی  برنامه  با  کرونا  استانی 
فعالیت اصناف در بازار مورد بررسی و واکاوی قرار گیرد و 
راهکارهای لازم جهت فعالیت آنها اتخاذ گردد، در صورت 
آسیب زا بودن برخی مشاغل در یک بازه زمانی ۱۰ روزه 
تعطیل شوند و یا بطور مثال  مانند رستورانها به صورت 

بیرون بر فعالیت کنند.
از ۱۰  بیش  مرداد  پایان  تا  اینکه  بیان  با  ایلام   استاندار 
میلیون دز  واکسن که در آن سهم استان به خوبی دیده 
علوم  دانشگاه  گفت:  شود،   می  کشور  وارد  است  شده 
پزشکی در کنار تلاش فرمانداران، شهرداران، بخشداران و 
دهیاران، مراکز درمانی و خانه های بهداشت خود را فعال 
تر و پویاتر نماید و همچنین از ظرفیت سپاه در همه حوزه 

ها استفاده کند.
برای  از تمام ظرفیت ها  اینکه فرمانداران  بیان  با  نودری   
کرد:  نمایند،تصریح  گیری  بهره  واکسیناسیون  انجام 
مقابله  برای  اساسی  ضرورت  یک  واکسیناسیون  فرایند 
با کرونا است، باید با اعتماد سازی روند واکسیناسیون و 
سودمندیهای ان در کنترل بیماری برای مردم، از طریق 
فرمانداران، ائمه جمعه، شهرداران، دهیاران، صدا و سیما 
و  ملکشاهی  مهران،  شهرستانهای  در  خاصه  ها  رسانه  و 
دهلران که استقبال کمتری شده است، اطلاع رسانی شود.

گفت:  انتخابات  مجریان  کردن  واکسینه  به  اشاره  با  وی 
اجرایی  هیئت  اعضای  تمام  باید  ها  ریزی  برنامه  طبق 
انتخابات واکسینه می شدند، اگر کسی از مجریان برگزاری 
انتخابات نخواست تزریق کند، با اولویت بندی در اختیار 

سایر اقشار آسیب پذیر قرار گیرد.
استاندار ایلام با اشاره به وضعیت شهرستان مهران گفت: 
وضعیت مهران خطرناک و ناگوار است، بیش از نیمی از 
بستری های استان در این شهرستان قرار دارند، ضرورت 
دارد قرارگاه ویژه ای در شهرستان با ریاست معاون سیاسی 
فرمانداری تشکیل شود و در آن از همه ظرفیت ها جهت 

کنترل و مدیریت کرونا استفاده شود.
ممنوع  استان  نمایشگاه های  فعالیت  کرد:  تاکید  نوذری 
به  توجه  با  استان  تخصصی  دائمی  نمایشگاه  اما  است، 
دستورالعمل های صادره و با رعایت پروتکل ها و نظارت 
صنعت معدن و تجارت می تواند به صورت محدود فعالیت 

نماید.
وی  با اشاره به مشکلات اصناف و وضعیت معیشتی آنان 
پروتکل ها  باید  اما  تعطیل کرد  را  بازار  نمی شود  گفت: 
بیشتر رعایت شوند، فاصله گذاری اجتماعی ایجاد گردد 
انجام  تا  ماسک   زدن  و  تجمعات  از  پرهیز  با  مردم  و 

واکسیناسیون ایمنی خود را بالا ببرند.

استاندار گیلان، با بیان اینکه رسانه ملی طی 
اقتصادی  جنگ  شرایط  در  اخیر  سال های 
همراهی  و  اسلامی  نظام  علیه  دشمنان 
خوبی  به  توانسته  ای،  رسانه  امپراتوری های 
حافظ منافع ملت ایران باشد، افزود: در جریان 
شیوع ویروس کرونا نیز رسانه ملی در تغییر 
داشته  موثری  نقش آفرینی  زندگی،  سبک 

است.
ارسلان زارع در آیین افتتاح هفت طرح فنی 
صدا و سیمای مرکز استان گیلان که با حضور 
روسای سازمان صدا و سیما و سازمان برنامه 
و بودجه برگزار شد، با تبریک دهه امامت و 

ولایت و اعیاد سعید قربان و غدیر، برگزاری 
توسعه  راستای  در  را  افتتاحیه  مراسم  این 
نقش  استان  اقتصادی  و  فرهنگی  اجتماعی، 

آفرین و موثر دانست.
وی با بیان اینکه انقلاب اسلامی ایران انقلابی 
و  آگاه  مردم  حداکثری  مشارکت  از  متاثر 
رویکردها  پیگیری  گفت:  بوده،  آنان  خواست 
امام  آرمان های  عنوان  به  مردمی  مطالبات  و 
همت  وجهه  اسلامی،  انقلاب  و  راحل)ره( 
مسئولان است. استاندار گیلان، با بیان اینکه 
شرایط  در  اخیر  سال های  طی  ملی  رسانه 
اسلامی  نظام  علیه  اقتصادی دشمنان  جنگ 

و همراهی امپراتوری های رسانه ای، توانسته 
به خوبی حافظ منافع ملت ایران باشد، افزود: 
طی افزون بر ۱۷ ماه گذشته در جریان شیوع 
ویروس کرونا نیز رسانه ملی در کنار ستاد ملی 
مقابله با این بیماری و کادر بهداشت و درمان 
قالب  در  فرزندان مان  آموزی  علم  فرآیند  در 
مدرسه تلویزیونی ایران و نیز فرهنگ سازی 
و آگاهی افزایی های عمومی در تغییر سبک 

زندگی، نقش آفرینی موثری داشته است.
واقع  انعکاس  به نقش صدا و سیما در  زارع، 
و  اشاره  مسئولان  به  مردم  مشکلات  بینانه 
خدمات  و  دستاوردها  بیان  کرد:  خاطرنشان 

به مردم زمینه ساز  نظام  ارکان  دولت و همه 
امیدآفرینی در جامعه و اعتماد آنان به نظام 
و آینده درخشان انقلاب در توسعه اجتماعی، 

فرهنگی، سیاسی و اقتصادی خواهد بود.
وی به برنامه ریزی های ارزنده صدا و سیمای 
و  مختلف  محتواهای  تولید  در  گیلان  مرکز 
نیز تهیه اخبار و اطلاع رسانی به مردم اشاره 
کرد  قدردانی  از تلاش های دست اندرکاران  و 
امروز  افتتاحیه های  با  و گفت: به طور قطع 
شاهد ارتقای سطح کیفیت برنامه های تولید 
مردم  رضایتمندی  و  سیما  و  صدا  پخش   و 

خواهیم بود.

استاندار گیلان: رسانه ملی توانسته به خوبی حافظ منافع ملت ایران باشد

رئیس سازمان صنعت معدن و تجارت استان 
نظام  یک  شکل گیری  ضرورت  بر  سمنان 
تولید مبتنی بر معدن تاکید کرد و گفت: دنیا 

به موادمعدنی ما نیاز دارد.
علی تشنه دل  با اشاره به اهمیت موادمعدنی 
در دنیا اظهار کرد: به دلیل همین نیازی که 
موادمعدنی وجود داشت، معادن ما در دوران 
که  چرا  دیدند  را  آسیب  کمترین  تحریم ها 

دنیا به موادمعدنی نیاز دارد.
مورد  ارز  از  بخشی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
بین المللی  فشارهای  دوران  در  کشور  نیاز 
و  معادن  افزود:  شد  تامین  معادن  محل  از 

پتروشیمی ها ارزآوری خود را حفظ کردند.
رئیس سازمان صنعت معدن و تجارت استان 
از سمنان به عنوان استانی معدنی نام برد و 
گفت: استان سمنان از نظر موادمعدنی از غنا 
و ظرفیت بسیار زیادی برخوردار است و از 
همین رو شکل گیری یک نظام تولید مبتنی 

بر معدن در این استان ضرورت دارد.

وی با بیان اینکه استان سمنان در این بخش 
فرصت های زیادی از دست داده ادامه داد: با 
وجود از دست دادن برخی از فرصت ها، استان 
سمنان فرصت های بنیادین و راهبردی نیز 
پیش رو دارد و باید از این فرصت به درستی 
از  موقع  به  و  منطقی  اگر  لذا  استفاده شود 
استفاده  رو  پیش  بنیادی  فرصت های  این 
شود می توان به توسعه استان بیش از پیش 

امیدوار بود.
رئیس سازمان صنعت معدن و تجارت استان 
چه  سمنان  استان  اینکه  بیان  با  سمنان 
بخش  در  چه  و  صنعت  و  معدن  بخش  در 
قابل  پتانسیل  از  گردشگری  و  کشاورزی 
استان  کرد:  اضافه  است  برخوردار  توجهی 
میزان  کمترین  حاضر  حال  در  سمنان 
بیکاری را در سطح کشور دارد و این نقطه 

قوت خوبی است.
استان  بالای  های  ظرفیت  به  اشاره  با  وی 
و  صنعتی  مختلف  بخش های  در  سمنان 

تولیدی گفت: استان سمنان جدا از فرصت ها 
با چالش های جدی نیز روبرو است که باید 
برای رفع آنها از هم اکنون چاره اندیشی شود 
وگرنه در آینده همه چیز را نابود و اقتصاد 

استان را با مشکل مواجه می شود.
و  آلایندگی  آبی،  منابع  کمبود  از  تشنه دل 
نبود زنجیره تولید به عنوان چالش های پیش 
روی استان در حوزه اقتصاد و توسعه نام برد 
معدنی  بالای  ظرفیت  به  توجه  با  افزود:  و 
تولید  نظام جدید  استان، شکل گیری یک 
نیز  چالش ها  این  حل  به  معدن  بر  مبتنی 

کمک می کند.
وی با بیان اینکه در گذشته نه تنها در استان 
و  صنعتی  استراتژی  نیز  ملی  در سطح  که 
تولیدی نداشتیم خاطرنشان کرد: متاسفانه 
به دلیل اینکه صنعت با راهبرد زاده نشده، 
در ادامه به مشکل برخوردیم این معضل در 
سمت  به  دیرتر  و  تاخیر  با  که  استان هایی 

صنعتی شدن رفتند بیشتر وجود دارد.

رئیس سازمان صنعت معدن و تجارت استان 
سمنان با بیان اینکه فقدان راهبرد در ابتدای 
مشکلاتی  ایجاد  به  صنایع  گیری  شکل 
داده  نشان  را  خود  بعدتر  که  شده  منتهی 
اظهار کرد: به همین دلیل است که امروز می 
بینیم صنایع فولادی را به مناطقی بردند که 
یک قطره هم آب برای بخش صنعت ندارد. 
یکی از دلایلی که امروز در استان با شکل 
گیری صنایع فولادی مخالفت می شود نیز 
"راهبرد"  دارای  ما  امروز  که  است  همین 
هستیم. اگرچه راهبرد باید از ابتدا و قبل از 
استقرار واحدها وجود می داشت تا با چالش 

مواجه نشویم.
صنعت  در  راهبرد  وجود  اینکه  بیان  با  وی 
و تولید به ایجاد هارمونی در استان نیز می 
این  در  راهبردی  سند  از  اگر  گفت:  انجامد 
بخش برخوردار بودیم آن هارمونی متناسب 
و  تولید  در  استان  ای  منطقه  مزیت های  با 

صنعت شکل می گرفت.

استان سمنان و لزوم شکل گیری یک نظام تولید مبتنی بر معدن

ایلام  استان  غیرعامل  پدافند  کل  اداره  سرپرست 
به  اجرایی  دستگاه های  اعتبارات  درصد   2 گفت: 
بعد  به  این  از  و  یافته  اختصاص  غیرعامل  پدافند 
اعتبارات  کرد  هزینه  برای  اجرایی  دستگاه های 
بند )ی( ماده 2۰ قانون، موظف هستند با سازمان 

پدافند غیرعامل کشور موافقت نامه مبادله کنند.
»آیت قیصربیگی«  از ابلاغ دستورالعمل بند )ی( 
ماده 2۰ قانون بودجه سال ۱۴۰۰ خبر داد و اظهار 
در  غیرعامل  پدافند  مهم  اهداف  به  توجه  با  کرد: 
پیشگیری و کاهش خطر و آسیب پذیری زیرساخت 
های کشور، رصد و پایش تهدیدات و لزوم رعایت 
اصول، دستورالعمل ها و ملاحظات پدافند غیرعامل 
در اجرای طرح ها و برنامه ها لازم بود اعتبارات این 
یابد  افزایش  آن  اهمیت  و  نقش  تناسب  به  حوزه 
چیزی که امروز به درستی در دستور کار سازمان 

متبوع قرار گرفته است.
وی اجرای برنامه ها و سیاست های پدافند غیرعامل 
را نیازمند اختصاص اعتبارات لازم دانست و گفت: 
در گذشته نقیصه عدم اختصاص اعتبار لازم و عدم 
الزام در اجرای برنامه ها وجود داشت اما امروز با 
پیگیری های ریاست سازمان پدافند غیرعامل کشور 
و همراهی و موافقت شورای عالی پدافند غیرعامل 

الزامات  هم  و  یافته  افزایش  اعتبارات  هم  کشور 
اجرای برنامه ها در قالب مجوز ماده )23( در این 
تقدیر  جای  مهم  این  که  است  بیشتر شده  حوزه 

دارد.
دستورالعمل  اساس  بر  کرد:  تصریح  قیصربیگی 
بند)ی( ماده 2۰ قانون بودجه سال ۱۴۰۰ که در 
شورای عالی پدافند غیرعامل کشور تصویب و برای 
شده  ابلاغ  کشور  پدافندغیرعامل  سازمان  به  اجرا 
 2 هستند  موظف  اجرایی  دستگاه های  همه  است 
درصد از اعتبارات خود را به حوزه پدافند غیرعامل 
در جهت اجرای طرح ها و برنامه ها با رعایت کامل 
قوانین و دستورالعمل ها، ضوابط و ملاحظات پدافند 

غیرعامل اختصاص داده و هزینه کنند.
ارتباط  در  استان  غیرعامل  پدافند  شورای  دبیر 
این  گفت:  دستورالعمل  این  ضوابط  و  الزامات  با 
اعتبارات برای اجرای طرح ها و برنامه های پدافند 
غیر عامل، زیرساخت های موجود و در حال بهره 

برداری دستگاه اجرایی تنظیم و هزینه می شود.
ضوابط  و  ملاحظات  اجرای  اعتبارات  افزود:  وی 
در  و  جدید  پروژه های  و  طرح ها  غیرعامل  پدافند 
همان  به  مربوط  اعتبارات  محل  از  مطالعه  دست 
و  بینی  پیش  الحاق 2  قانون  ماده 23  برابر  طرح 

تامین می شوند.
سرپرست اداره کل پدافند غیرعامل استان در ادامه 
مبادله  به  اجرایی  های  دستگاه  شدن  موظف  به 
پدافند  اعتبارات  کرد  هزینه  برای  نامه  موافقت 
غیرعامل اشاره کرد و گفت: من بعد دستگاه های 
اجرایی برای هزینه کرد اعتبارات بند )ی( ماده 2۰ 
با سازمان پدافند غیرعامل  قانون، موظف هستند 

پایان  در  وی  کنند.  مبادله  نامه  موافقت  کشور 
اجرایی  دستگاه  عامل  غیر  پدافند  کمیته  روسای 
این  اجرای  بر حسن  نظارت  و  راهبری  را مسئول 
کمیته  روسای  گفت:  و  کرد  عنوان  دستورالعمل 
هستند  موظف  اجرایی  دستگاه  عامل  غیر  پدافند 
را  قانون  از  بند  این  اعتبارات  گزارش هزینه کرده 

هر ۶ ماه یک بار به پدافند غیرعامل ارسال کنند.

سرپرست اداره کل پدافند غیرعامل استان ایلام خبر داد:

۲ درصد اعتبارات دستگاه های اجرایی به پدافند غیرعامل اختصاص یافت
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ورزشی
خبر

ثوری: بوکسورهای ایران برابر هیچ 

حریفی از پیش بازنده نیستند

ما  بوکسورهای  گفت:  بوکس  فدراسیون  رییس   
برابر هیچ حریفی از پیش بازنده نیستند و بی شک 
شاهد  توکیو  المپیک  در  آنان  از  را  خوبی  مبارزات 

خواهیم بود.
 تیم ملی بوکس ایران  با ترکیب »دانیال شه بخش« 
و »شاهین موسوی« و با هدایت »علیرضا استکی«  
راهی   ۲۰۲۰ المپیک  بازی های  در  حضور  برای 
فدراسیون  رئیس  ثوری«  »حسین  می شود.  توکیو 
نیز به عنوان سرپرست، بوکسورها را همراهی می کند.

بر این اساس، ثوری در خصوص شرایط دو بوکسور 
برنامه ها  شرایط  گفت:  ایرنا  به  کشورمان  المپیکی 
تمام  باید  و  بود  ویژه  بسیار  ملی  تیم  تمرینات  و 

پروتکل ها و دستورالعمل ها را رعایت می کردیم.
وی افزود: محدویدت های زیادی داشتیم و با تمامی 
این تفاسیر مجموعه فدراسیون دست به دست هم 
داد تا حداقل ها فراهم شود. دو سهمیه در المپیک 
داریم و در طول این ۶ ماه گذشته اردوهای منظمی 

برگزار شد.
در  آرامشی  داشت:  اظهار  بوکس  فدراسیون  رئیس 
تیم به واسطه حضور علیرضا استکی ایجاد شد و این 
مربی جو روانی خوبی در تیم ایجاد کرد. همدل و 
متحد هستیم و بوکسورها به این باور رسیده اند که 

به موفقیت برسند.
دنیا  ورزشی  رویداد  بزرگترین  عازم  گفت:  ثوری 
دارند  آن حضور  در  بهترین های جهان  که  هستیم 

و هیچ فردی نمی خواهد تنها شرکت کننده باشد.
برای  است  بزرگی  میدان  المپیک  کرد:  بیان  وی 
توانم  می  که  چیزی  تنها  قاعدتا  و  بزرگ  کارهای 
پیش بینی کنم این است که بوکسورهای ما با توجه 
حضور  دوره  این  داشته اند،  که  خوبی  تمرینات  به 
متفاوتی در المپیک دارند. ثوری در خصوص اینکه 
کسب مدال المپیک برای بوکس ایران رویایی است 
موسوی  و  شه بخش  از  خوب  مبارزاتی  انتظار  اما 
ما  بوکسورهای  باشید  عنوان کرد: مطمئن  می رود، 
مبارزات خوبی ارائه خواهند کرد و برابر هیچ حریفی 
بوکس در  فدراسیون  رئیس  نیستند.  بازنده  قبل  از 
احتمالی  مدال آوری  برای  پاداشی  اینکه  خصوص 
داد:  توضیح  است؟  شده  گرفته  نظر  در  بوکسورها 
جدا از پاداش کمیته و و زارت ورزش ما هم پاداش 
و طلا  نقره ۳۰۰  برنز ۲۰۰،  مدال  به  داد.  خواهیم 

۴۰۰ میلیون پرداخت خواهیم کرد.

فدراسیون هندبال جمهوری اسلامی از توافق 
برای هدایت  اسپانیایی  با سرمربی سرشناس 

تیم ملی این رشته خبر داد.
هندببال،  »مانوئل  فدراسیون  اعلام  به  بنا   
ملی  تیم  سرمربی  اسپانیایی  فرناندز«  مونتایا 
فرناندز  انتخاب  شد.  ایران  مردان  هندبال 
با  فدراسیون  که  است  حالی  در  اسپانیایی 
چند تیم مستقل با مربیان بزرگی مانند آرون 
کریستن سن، فرناندو باربیتو دلگادو، اسلاوکو 
بابیچ،  زلاتکو  کامارا،  دیویس  دیوید  گولوژا، 

ولادیمیر سولا و میشل بیگلر مذاکره کرد.
اسپانیانی  فرناندز«  مونتایا  »مانوئل  پروفسور 
تا  کشورمان  هندبال  ملی  تیم  هدایت  جهت 
به  تهران  رقابت های قهرمانی آسیا در  پایان 
توافق رسیده و قرارداد همکاری با فدراسیون 

هندبال امضا کرد.
 سرمربی اسپانیایی تیم ملی هندبال کشورمان 
متولد سال ۱۹۵۹ در بارسلون اسپانیا، دارای 
دانشگاه  از  ورزشی  علوم  دکترای  مدرک 
و  بارسلون  دانشگاه  تمام  استاد  بارسلونا، 
بالاترین درجه مربیگری کشور اسپانیا و مستر 

کوچ اروپا است.
به  دستیابی  با  همراه  ساله  چند   حضور 
افتخارات متعدد از جمله کسب قهرمانی جهان 
و قهرمانی سوپرکاپ اروپا در زمان حضورش به 
عنوان کمک مربی تیم ملی اسپانیا، شناخت 
کامل هندبال آسیا با توجه به تجربه حضورش 
در کنار والرو ریورای صاحب نام و افسانه ای به 
مدت شش سال در تیم ملی قطر را می توان از 
نقاط قوت این مربی عنوان کرد که در کسوت 
مربی در مسابقات بزرگی چون قهرمانی جهان 
عناوین  کسب  و  حضور  تجربه  المپیک  و 

مختلف جهانی و بین المللی درخشانی را دارد.  
با  قرارداد  امضای  پاکدل در خصوص  علیرضا 
اسپانیایی  سرمربی  فرناندز«  مونتایا  »مانوئل 
از  بعد  گفت:  کشورمان  هندبال  ملی  تیم 
پیگیر جذب  هندبال  فدراسیون  که  ها  مدت 
یک مربی بادانش و با سابقه مربیگری در تیم 
های خوب دنیا بود، خوشبختانه بعد از چند 
به  فرناندز«  موتایا  »مانوئل  با  مذاکره  جلسه 
بین  قراردادی  و  رسیدیم  نهایی  بندی  جمع 
فدراسیون هندبال ایران و این مربی اسپانیایی 

منعقد شد.
وی افزود: این مربی دارای مدرک مسترکوچ 
اروپا و بالاترین مدرک مربیگری کشور اسپانیا 
است. وی استاد تمام دانشگاه است و در باشگاه 

های اسپانیا نیز سال ها مربیگری کرده است و 
دارای درجه پروفسوری است. وی دارای چند 
مدال افتخار به عنوان مربی برتر از فدراسیون 
در  هندبال  مطرح  مدرس  و  اسپانیا  هندبال 
موتایا  مانوئل  است.  نیز  جهانی  فدراسیون 
سه سال کمک مربی تیم ملی اسپانیا بوده و 
همراه این تیم توانست قهرمانی، سوم جهان و 

سوپرکاپ اروپا را کسب کند.
رییس فدراسیون هندبال با بیان اینکه از دیگر 
امروز  داد:  ادامه  نیستیم،  عقب  خود  رقبای 
و  ژاپن  از  غیر  به  آسیایی  کشورهای  سایر  از 
بحرین که در المپیک حضور دارند، عقب تر 
نیستیم و بسیاری از رقبای ما تمرینات خود 
به دلیل حضور دو تیم  اند و  را شروع نکرده 

اردوها  آغاز  امکان  آسیا  های  باشگاه  جام  در 
حتی  نداشتیم.  خردادماه  و  اردیبهشت  در  را 
حضور  ایران  در  مدت  این  در  ما  لژیونرهای 
نداشتند و یا با مشکلاتی مانند ابتلا به کرونا و 

مصدومیت روبرو بودند.
برنامه ریزی خوبی که سرمربی  با  افزود:  وی 
تیم انجام داده است، چند مرحله اردوی آماده 
سازی بسیار خوبی را خواهیم داشت و آخرین 
رقابت  آغاز  از  قبل  ماه  یک  نیز  اردو  مرحله 
های هندبال قهرمانی آسیا برگزار خواهد شد. 
خوشبختانه تلاش ها نتیجه داد و مانوئل موتایا 
فرناندز همان گزینه ای است که مدنظر ما بود 
و آشنایی وی با فضای هندبال آسیا بسیار به 

تیم ملی کمک خواهد کرد.

پرفسور اسپانیایی سرمربی تیم ملی 
هندبال ایران شد

خبر

شاهین طبع باید حمایت شود

صیفی: به دنبال مقامی درخور 
رعدِ پدافند هستیم
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سرمربی تیم بسکتبال رعد پدافند هوایی مشهد گفت: از اوایل 
شهریورماه دور جدید تمرینات را شروع می کنیم و امیدواریم 

بتوانیم مقامی در خور اسم رعد پدافند به دست بیاوریم.
جمال صیفی، سرمربی تیم بسکتبال رعد پدافند هوایی ارتش 
مشهد  درباره آخرین وضعیت این تیم برای فصل جدید لیگ 
برتر بسکتبال اظهار داشت: دومین اردوی ما بعد از تعطیلی 
لیگ هم برگزار شد. اردوی اول به مدت ۱۰ روز در جزیره 
قشم به انجام رسیده بود. اردوی دوم هم در مشهد مقدس 

برگزار شد.
بود.  جنوبی  بازیکنان  برای  اول  اردوی  افزود:  ادامه  در  وی 
را  بزرگی  اردوی  مجاز  غیر  تردد  و  کرونا  بحث  خاطر  به 
نتوانستیم برگزار کنیم. مجبور شدیم اردویی برای بچه های 
جنوب و اردویی در مشهد برای بچه های مرکز و شمال به 
انجام برسانیم. برگزاری اردو در این شریط سخت کرونایی 
با مشکلات عدیده ای مواجه بود که با هماهنگی هایی که با 
مدیرعامل باشگاه و تربیت بدنی مشهد انجام دادیم توانستیم 
۱۰ روز اردو را در مشهد پشت سر بگذاریم. بازیکنان مستعد 
و خوبی که در لیگ های یک بازی کرده بودند و سابقه حضور 
تا  پیوستند و جذب شدند  تیم  به  را داشتند  برتر  لیگ  در 
شویم.  حاضر  برتر  لیگ  در  قدرتمند  تیمی  با  خدا  یاری  با 
بازیکنانی که جذب کردیم بیشتر بازیکنان خوب لیگ یک 
برای  فاکتور  باانگیزه. مهمترین  و  اما مستعد هستند  بودند 
ما انگیزه بود که خدا را شکر در تیم و مجموعه رعد پدافند 

موج می زند.
پدافند هوایی مشهد همچنین  رعد  بسکتبال  تیم  سرمربی 
خاطرنشان کرد: تیم هنوز بسته نشده و هنوز اگر بازیکنی 
می کنیم.  باشد جذب  داشته  را  برتر  لیگ  در  بازی  توانایی 
تیم خوب  و  قهرمان  تیم  افتادیم.  گروه سختی  در  پارسال 
نفت آبادان در آن حضور داشتند. تقریبا به جز نفت آبادان 
دو  ابتدا  همان  از  تیم ها  مابقی  نداشت  خارجی  بازیکن  که 
بازیکن خارجی داشتند و این موضوع کمی کار ما را سخت 
کرد. متاسفانه مصدومیت هایی هم گریبان گیر دو، سه نفر از 
بازیکنان خوب ما شد و اجازه نداد تا بهترین نتیجه را کسب 

کنیم اما برای این فصل برنامه های زیادی داریم. 

و  انتقادات  گفت:  استقلال  باشگاه  مدیرعامل 
صحبت های بازیکنان و کادرفنی را با تمام وجود 
اعضای  کمک  به  قبل  مدت ها  از  هستم.  پذیرا 
برای حل  لازم  منابع  تامین  دنبال  مدیره  هیات 

مشکلات بودیم.
داشت:  اظهار  گفت وگویی  در  مددی«  »احمد 
را  بازیکنان  و  سرمربی  صحبت های  گذشته  روز 
شنیدم و پیش از آن نیز در جریان دغدغه تمامی 
عزیزان قرار داشتیم و از مدت ها قبل به کمک 
اعضای هیات مدیره دنبال تامین منابع لازم برای 

حل مشکلات بودیم.
مدیرعامل استقلال در ادامه تصریح کرد: بار دیگر 
پیروزی شیرین استقلال را در دربی خدمت همه 
هواداران و کادر فنی و تیم سختکوش استقلال 
تبریک عرض می کنم. ۳۵ سال است که هوادار 
استقلال هستم و این را تمامی دوستانی که من 
را از نزدیک و دور می شناسند، می دانند. از برد 
مطمئنا  نیز  دربی  برد  و  شوم  می  شاد  استقلال 
که  افرادی  تمامی  و  دارد  را  خود  خاص  جایگاه 
در ورزشگاه حضور داشتند نیز مطمئنا شادی و 

شعف من را از برد در دربی تایید می کنند.
وی افزود: بعد از پایان دربی بنده و اعضای هیات 
تیم،  سرپرست  و  سرمربی  به  پیامی  طی  مدیره 

پیام تبریک خود را ابلاغ و ارسال کردیم.
احمد مددی در بخش بعدی صحبت های خود 
و  بازیکنان  انتقادات و صحبت های  عنوان کرد: 

مانند  و  هستم  پذیرا  وجود  تمام  با  را  کادرفنی 
یک پدر وظیفه خود می دانم که حتی در زمان 
عصبانیت بازیکنان نیز شنونده صحبت های آنها 
باشم و مطمئنا انتظار داریم که البته این صحبت 
ها با رعایت ادب و احترام همراه شود. گواه این 
تلاش  که  بود  تیم  تمرین  محل  در  جلسه  ادعا 
کردیم تا صحبت های درون خانوادگی را درون 
برد  نتیجه آن کسب یک  و  خانواده حفظ کنیم 

شیرین در دیدار دربی بود.

من  وظیفه  گفت:  پایان  در  استقلال  مدیرعامل 
کردن  برطرف  مدیریتی  کادر  در  همکارانم  و 
مشکلات و انجام خواسته به حق بازیکنان است و 
اگر بدهی های انباشته باشگاه و سوءمدیریت های 
شاهد  گرفت،  نمی  قرار  ما  مسیر  در  پیشین 
هستیم  آن  شاهد  اما  نبودیم  مشکلاتی  چنین 
قامت  در  روزها  این  موجود  وضع  مسببان  که 
دنبال  به  و  اند  شده  ظاهر  دلسوز!  منتقد  یک 

ماهیگیری از آب گل آلود هستند.

انتقادات کادرفنی و بازیکنان استقلال را می پذیریم
 سرمربی تیم ملی اسکواش ایران گفت: با دعوت از 
بهترین های ایران که بر اساس شاخص های تعریف 
شده انجام خواهد شد، انتخابی تیم ملی اسکواش 

را شهریور ماه برگزار می کنیم.
به شروع  با توجه  افزود:   ، قره ضیاالدینی  مسعود 
خوبی که اواخر سال گذشته و اوایل امسال داشتیم 
و  مهم  رویداد   ۴ قرنطینه،  و  کرونا  بحث  از  فارغ 
کردیم  برگزار  لیگ  های  رقابت  کنار  در  را  خوب 
که در مجموع این ۵ مسابقه، عملکرد ورزشکاران 
توسط کمیته تیم های ملی فدراسیون مورد بررسی 
قرار گرفت و از میزان آمادگی و شرایط ورزشکاران 
مطلع هستیم. وی ادامه داد: شاخص هایی از قبل 
عملکرد  اساس  همین  بر  که  بود  شده  تعریف 
در  گرفت،  قرار  آنالیز  و  بحث  مورد  ورزشکاران 

نهایت شهریورماه انتخابی تیم های ملی در بخش 
مردان  قسمت  دو  هر  در  را  بزرگسالان  و  جوانان 
شایسته  که  افرادی  تا  می کنیم  برگزار  را  زنان  و 
شوند. معرفی  هستند  ملی  تیم  لباس  پوشیدن 

سرمربی تیم ملی اسکواش تصریح کرد: از خروجی 
که از دل این مسابقات داشتیم و بر اساس رنکینگ 
و شاخص های مدنظر، نفرات برتر دعوت می شوند، 
در بخش جوانان هم بازیکنان را شناسایی کردیم 
در اردوهایی که به صورت متمرکز و کوتاه مدت 
برگزار شد و نهایتاً با برگزاری رقابت های انتخابی، 
نفراتی که شایسته پوشیدن لباس تیم ملی  هستد 
مشخص می شوند و بعد از آن اردوها را آغاز می 
کنیم تا برای مسابقات قهرمانی آسیا که آبان ماه در 
مالزی است، آماده شویم. قره ضیاالدینی گفت: بعد 

از آن مسابقات انفرادی قهرمانی آسیا در اسلام آباد 
جاری  میلادی  سال  اواخر  در  نهایتاً  و  پاکستان 
مسابقات تیمی جوانان آسیا به میزبانی هنگ کنگ 
را خواهیم داشت که برنامه ریزی ها برای انجام این 
البته  است.  گرفته  هم صورت  اردوها  و  مسابقات 
برگزاری اردوها منوط به دستور ستاد ملی مبارزه با 
کرونا در ورزش است و از طرفی دیگر باید واکسینه 
شدن ورزشکاران هم صورت بگیرد چرا که بسیاری 
و  مسابقات  برگزاری  حاضر  حال  در  کشورها  از 
حضور ورزشکاران را منوط به این موضوع کردند و 
من هم امیدوارم هرچه زودتر این بیماری با رعایت 
از  انتقال،  زنجیره  شدن   شکسته  با  و  پروتکل ها 
عادی خود  شرایط  به  زندگی  دوباره  تا  برود  بین 

باز گردد.

انتخابی تیم ملی اسکواش شهریور برگزار می شود

مجمع عمومی سالیانه فدراسیون 
توسعه  معاون  ریاست  به  گلف 
ورزش  وزارت  زنان  ورزش 
رییس  حضور  با  و  جوانان  و 
فدراسیون و سایر اعضاء مجمع به 

صورت وبینار برگزار شد.
عنوان  به  رحیمی«  »علیرضا   
و  المپیک  ملی  کمیته  نماینده 
معاون  الدعوه  مستجاب  مهدی 
مشترک  امور  دفتر  مدیرکل 
مجمع  این  در  هم  فدراسیون ها 

حضور داشتند.
شد  برگزار  حالی  در  مجمع  این 
که برخی از اعضا از جمله نماینده 
در  ورزشکاران  مربیان  داوران، 

و  داشتند  حضور  جلسه  این 
استان ها  گلف  هیات های  روسای 
هم بصورت آنلاین این مجمع را 

دنبال کردند.
بررسی  منظور  به  نشست  این 
سال  در  فدراسیون  عملکرد 
گذشته و تصویب برنامه های سال 
ارائه  ضمن  که  شد  انجام  جاری 
به مجمع مورد تأیید قرار گرفت. 
بازرس  و  خزانه دار  همچنین 
را  خود  گزارش  هم  فدراسیون 
اعضا  تایید  مورد  که  کردند  ارائه 

واقع شد.
توسعه  معاون  فرهادی زاد  مهین 
از  ورزش  وزارت  زنان  ورزش 

مجموعه  متعدد  تلاش های 
فدراسیون با وجود محدودیت های 

کرونایی تقدیر و تشکر کرد.
فدراسیون  رییس  عزیزی  حمید 
ارائه  ضمن  مجمع  این  در  نیز 
عملکرد  از  مختصر  گزارشی 
رشته های  درباره  فدراسیون، 
کروکت  جمله  از  مجموعه  زیر 
و  کرد  مطرح  صحبت هایی 
کمیته های  اندازی  راه  خواستار 
استانی در این رشته مانند مینی 

گلف و وودبال شد.
در پایان مجمع، عزیزی همچنین 
احداث  برای  کمک  خواستار 
مجموعه  در  گلف  ساختمان 

رای  با  که  شد  انقلاب  ورزشی 
همراه  هم  مجمع  اعضای  مثبت 

شد.
سلطانی فر،  مسعود  افزود:  وی 
شرکت  و  جوانان  و  ورزش  وزیر 
نزدیکی  بسیار  همکاری  توسعه 
احداث  برای  گلف  فدراسیون  با 
جا  که  داشتند  گلف  ساختمان 
دارد همین جا و در کنار روسای 
هیات های تشکر و قدردانی خود 
را از آنها داشته باشم و امیدوارم 
این پروژه هرچه زودتر به نتیجه 
به خانه  و فدراسیون گلف  برسد 
خود در مجموعه ورزشی انقلاب 

بازگردد.

برگزاری مجمع عمومی فدراسیون گلف با حضور وبیناری روسای هیات ها

 رییس هیات فوتبال استان همدان گفت که این 
استان زیرساخت های قابل توجهی در حوزه فوتبال 
دارد و روز )دوشنبه( به پیشنهاد رییس فدراسیون 
فوتبال، به عنوان پایگاه تیم های ملی فوتبال انتخاب 

شد.
به گزارش ایرنا، »عباس صوفی« روز دوشنبه پیش 
از آغاز مجمع انتخاباتی هیات فوتبال استان همدان 

می  برگزار  فوتبال  فدراسیون  رییس  با حضور  که 
شود با بیان اینکه ورزشگاه شهید مفتح و مجموعه 
ورزشی شهید حاجی بابایی زیر ساخت های خوبی 
برای میزبانی از تیم های ملی دارد افزود: به پیشنهاد 
عزیزی خادم همدان به عنوان یکی از پایگاه های 

تیم ملی با مدیریت فدراسیون انتخاب شد.
بسیار  کشور  غرب  فوتبال  اینکه  به  اشاره  با  وی 

مظلوم است، افزود: زیرساخت های فوتبالی برخی 
از شهرستان های استان ضعیف است و در دوره های 

گذشته به آن توجه نشده است.
داشت:  اظهار  همدان  استان  فوتبال  هیات  رییس 
غرب کشور با تمام کمبودهای زیرساختی، در حوزه 
نیروی انسانی و استعدادهای ورزشی، ظرفیت بسیار 

بالایی دارد.

همدان به عنوان پایگاه تیم های ملی فوتبال انتخاب شد
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امکانات  گفت:  ایران  بسکتبال  ملی  تیم  کاپیتان   
به  توجه  با  و  نزدیک دیدم  از  را  از کشورها  بسیاری 
این شرایط باید بگویم شرایط تیم ملی بسکتبال در 

حد المپیک نبود.
»صمد نیکخواه بهرامی«  در حاشیه مراسم رونمایی و 
امضای پیراهن تیم ملی بسکتبال ایران پیش از اعزام 
به المپیک، اظهار داشت: رقابت های المپیک بزرگترین 
رویداد ورزشی است و امیدوارم تیم ملی بتواند عملکرد 
خوبی در این دوره داشته باشد. البته با شرایط موجود 

نباید توقعی از تیم ملی داشته باشیم. 
اما شرایط  وی ادامه داد: تلاش بسیار زیادی کردیم 
برای  فقط  وضع  این  البته  نبود.  المپیک  حد  در  ما 
وضعیت  این  رشته ها  همه  در  بلکه  نیست  بسکتبال 

وجود دارد. بحث ایراد گرفتن بیجا نیست. چند سال 
است که در این مورد فریاد می زنیم. ورزش ایران از 
از دنیا عقب است و حتی  افزاری خیلی  نظر سخت 
ما در این خصوص به کشورهای درجه دو و سه هم 

نمی رسیم.
نیکخواه بهرامی تاکید کرد: امکانات بسیاری از کشورها 
را از نزدیک دیدم و با توجه به این شرایط باید منتظر 
بسیار  این شرایط  و  باشیم  ایران  ورزش  آزاد  سقوط 

ناراحت کننده است. 
پرچمدار کاروان ایران در المپیک توکیو در خصوص 
افتتاحیه،  روز  در  پرچمداری  عنوان  به  انتخاب خود 
و  است  من  برای  بزرگی  بسیار  افتخار  این  گفت: 
در گذشته  که  باشم. کسانی  کار  این  امیدوارم لایق 

الگو قرار می دادم  این وظیفه را داشتند را به عنوان 
نام  کنار  در  نام من  که  بسیار خوشحالم  نیز  و حالا 

آن ها قرار دارد. 
وی در مورد خالی بودن جای مرحوم »آیدین نیکخواه 
بهرامی« در المپیک، اظهار داشت: جای او خیلی خالی 
است. همیشه، همه چیز را با آیدین تقسیم می کنم  
و اگر او حضور داشت، به طور حتم نقش بزرگی در 

بسکتبال ایران داشت.
طبق تقویم کمیته اجرایی مسابقات المپیک، تیم ایران 
باید در اولین دیدار خود در تاریخ ۳ مردادماه به مصاف 
چک برود. تیم ملی بسکتبال ایران در دومین دیدار 
خود در روز ۵ مرداد مقابل آمریکا قرار می گیرد و در 
بازی سوم در روز ۸ مرداد باید به مصاف فرانسه برود.

نیکخواه بهرامی: شرایط تیم ملی بسکتبال در حد 
المپیک نبود



استان تهران
گزارش

تقدیر هیات مدیره انجمن بیماری های 
خاص شهرستان از شهردار قدس

با حضور  بیماری های خاص شهرستان،  انجمن  اعضای هیات مدیره 
حمایت های  و  اقدامات  پاس  به  مختاری،  مسعود  مهندس  دفتر  در 
شهرداری قدس از این انجمن بویژه در پروژه ساخت بیمارستان خیریه 

امام علی علیه السلام، از ایشان تقدیر و تشکر به عمل آوردند.
با  قدس  شهرستان  خاص  بیماری های  انجمن  مدیره  هیات  اعضای 
و  دیدار  مختاری  مسعود  مهندس  با  قدس،  دفتر شهردار  در  حضور 

گفتگو کردند.
در این دیدار، اعضای هیات مدیره انجمن بیماری های خاص شهرستان 
در ساخت  مدیریت شهری  مجموعه  و همکاری  از حمایت ها  قدس 

بیمارستان خیریه امام علی علیه السلام، تقدیر و تشکر نمودند.
پروژه احداث بیمارستان تخصصی خیریه امام علی)ع( به همت خیرین 
شهرستان و حمایت های شهرداری قدس در حال احداث است. این 
پروژه در حال حاضر با بیش از ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی در مرحله 
اسکلت بتنی قرار دارد و پس از بهره برداری در زمینه درمان بیماران 

دیالیزی، هموفیلی، سرطانی، نارسایی کلیوی و... فعالیت خواهد کرد.

منع  قانون  اصلاح  از  تهران  استاندار   
 ۱۲۰ در  صنعتی  واحدهای  استقرار 
و گفت:  داد  پایتخت خبر  کیلومتری 
شدن  برابر  دو  امکان  اساس  این  بر 

ظرفیت واحدهای تولیدی ایجاد شد.
جمع  در  بندپی  محسنی  انوشیروان 
خبرنگاران از اصلاح قانون منع استقرار 
 ۱۲۰ شعاع  در  صنعتی  واحدهای 
گفت:  و  داد  خبر  تهران  کیلومتری 
افزایش  زمینه  قانون  این  اصلاح  با 
به  تهران  استان  در  تولید  ظرفیت 
میزان دو برابر ظرفیت موجود صنایع 
ایجاد شد، این قانون مشکلات مهمی 
برای واحدهای تولید و صنعتی تهران 

ایجاد کرده بود.
پیش  سال  دو  از  اینکه  بیان  با  وی 
پیگیری های  قانون  این  اصلاح  برای 
مستمری انجام شده است، اضافه کرد: 
اصلاح این قانون اثرات مؤثری بر تولید 
و اشتغال بیشتر در استان تهران دارد 
و بر این اساس صدور مجوز توسعه و 
پروانه  دارای  واحدهای  برای  نوسازی 
بهره برداری و کارت شناسایی مستقر 

در خارج از شهرک ها و نواحی صنعتی 
تا حداکثر دو برابر ظرفیت موجود در 
زنجیره تولید در عرصه و اعیان موجود 
زیستی  محیط  ضوابط  رعایت  با 

مربوطه بلامانع است.
جزئیات  تشریح  در  تهران  استاندار 

واحدهای  استقرار  منع  قانون  اصلاح 
کیلومتری   ۱۲۰ شعاع  در  صنعتی 
سازمان  اساس  این  بر  گفت:  تهران 
است  مکلف  زیست  محیط  حفاظت 
و  احداث  به  مربوط  استعلام های  به 
شهرک ها  صنعتی،  واحدهای  توسعه 

و نواحی صنعتی حداکثر ظرف مدت 
۱۰ روز و توسعه آن را حداکثر ظرف 
مدت ۲۰ روز از تاریخ تکمیل مدارک 
و مستندات پاسخ دهند و عدم پاسخ 
موافقت  منزله  به  مقرر  مهلت  در 

خواهد بود.

 قانون منع استقرار واحدهای صنعتی 
در ۱۲۰ کیلومتری تهران اصلاح شد

فرماندار رباط کریم از اعلام آماده باش 
بحران  مدیریت  و  پیشگیری  مردان 
احتمالی  خدمات  ارائه  برای  شهرستان 

مورد نیاز خبر داد.
اتخاذ  خصوص  در  ملکشاهی  نظام   
تدابیر و تمهیدات لازم در راستای بارش 
های احتمالی، ضمن تاکید بر ضرورت 
آمادگی همه دستگاه ها برای مقابله با 
بحران های احتمالی بیان کرد: با توجه 
راستای هشدار  در  انجام شده  ابلاغ  به 
هواشناسی در خصوص وضعیت جوی؛ 
و  آلات  ماشین  انسانی،  نیروی  تامین 
جلوگیری  جهت  نیاز  مورد  تجهیزات 
از آب گرفتگی معابر، پل های زیرگذر 
مواصلاتی  محورهای  و  شهری  معابر  و 

برون شهری در دستور کار اعضای ستاد 
مدیریت بحران شهرستان قرار گرفت.

رییس ستاد مدیریت بحران شهرستان 
رباط کریم با اشاره به بارندگی و بادهای 
شدید عنوان کرد: شهرداری ها، دهیاری 
احمر،  های صنعتی، هلال  ها، شهرک 
راه و شهرسازی،  اداره  بهداشت،  شبکه 
راهداری و حمل و نقل جاده ای و دیگر 
اعضای ستاد مدیریت بحران شهرستان 
مکلف هستند در روزهای تعطیل پیش 
روی، محل خود را ترک ننمایند و در 
شهرستان باقی بمانند چا که در صورت 
عدم تمکین و بروز اتفاق با مسئول مورد 

نظر برخورد خواهد شد.
ویروس  وجود  به  توجه  با  ملکشاهی 

دستگاه  دقیق  و  ویژه  نظارت  کرونا، 
و  پیشگیری  جهت  را  متولی  های 
و  شد  خواهان  را  ویروس  این  انتقال 
عملیاتی  جهت  اصناف  اتاق  داد:  ادامه 
با  بهداشتی  های  دستورالعمل  نمودن 

همکاری روسای اتحادیه های صنفی و 
با همکاری اداره اماکن نیروی انتظامی 
شهرستان نسبت به رصد بازار و مراکز 
خرید و فروش به صورت مستمر اقدام 

نمایند.

آماده باش ستاد مدیریت بحران شهرستان رباط کریم

گزارش

 تمهیدی: دستگاه های دولتی برای حمایت از تولید و 

رفع موانع تولید کنندگان ملزم به همکاری هستند

فرماندار بهارستان گفت: دستگاه های دولتی برای حمایت از تولید و 
رفع موانع تولید کنندگان ملزم به همکاری هستند. 

 هادی تمهیدی فرماندار بهارستان در جلسه شورای فرهنگ عمومی 
شهرستان ضمن تسلیت شهادت امام محمد باقر )ع( و تبریک اعیاد 
پیش رو اظهار داشت: اعیاد قربان و غدیر از بزرگترین اعیاد مسلمین 

می باشند .
وی افزود: شهرداری ها، دهیاری ها و ادارات می بایست اقدامات لازم 

را در جهت فضای سازی متنوع انجام دهند.
تمهیدی در ادامه اشاره ای به افزایش میزان مبتلایان به کرونا کرد 
و اظهار داشت: با توجه به قرار گرفتن شهرستان  در وضعیت قرمز و 
شیوع سویه دلتا، می بایست تمامی مراسمات  در فضای باز و با رعایت 

کامل نکات و مسایل بهداشتی انجام گیرد.
فرماندار بهارستان ضمن اشاره به موضوع جلسه در خصوص اقدامات 
انجام شده در خصوص تحقق شعار سال تصریح کرد: سال هاست مقام 
معظم رهبری شعار سال را با رویکرد اقتصادی انتخاب می نمایند و 

این موضوع به اهمیت این حوزه دلالت دارد.
فرماندار بهارستان افزود: در این بخش  برنامه ریزی های متعددی برای 
تحقق شعار سال صورت گرفته و دستگاههای اجرایی ملزم به همکاری 

با صنایع و تولیدکنندگان هستند.
وی افزود: حمایت از صنایع تولیدی، واحد های دانش بنیان در دستور 

کار است و اقدامات خوبی صورت گرفته است.
فرماندار بهارستان گفت: جلسات ستاد تسهیل و کمیسیون کارگری با 

هدف رفع موانع تولیدکنندگان در شهرستان نیز تشکیل شده است.
وی تحقق ۱۳۷ درصدی سهمیه اشتغال و کسب مقام سوم در سامانه 

رصد اشتغال کشور در سال ۹۹ گواه بر این موضوع است.
دلایل  تولیدی  واحدهای  مشکلات  از  برخی  اینکه  بیان  با  تمهیدی 
قانونی دارد افزود: با کمک و مساعدت مدیران کل استان و استانداری 

تهران حمایتهای لازم از تولیدکنندگان صورت می پذیرد.
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ارتقا رفاه و سلامت اجتماعی مهم ترین 

ماموریت سازمان بهزیستی است

طاهری فرماندار شهریار ضمن گرامیداشت فرارسیدن هفته بهزیستی 
اهمیت  بر  حوزه،  این  تلاشگران  شبانه روزی  تلاش های  از  تقدیر  و 
برنامه ریزی دقیق به منظور ارتقا رفاه و سلامت اجتماعی جامعه در 
نهادهای  و  تمامی آحاد جامعه  انقلاب اسلامی و مشارکت  گام دوم 

دولتی و غیردولتی در پیشبرد اهداف عالی این سازمان تاکید کرد. 
 نورالله طاهری فرماندار شهرستان شهریار ضمن گرامیداشت فرارسیدن 
هفته ملی بهزیستی گفت: نهاد بهزیستی در راستای تحقق مفاد اصول 
۳، ۲۱ و ۲۹ قانون اساسی جمهوری اسلامی ایران و با هدف تحقق 
عدالت اجتماعی در عالی ترین ماموریت و مقابله با نابرابری اجتماعی، 
سطح پایین رفاه، شیوع روزافزون معلولیت و سایر موضوعات تشکیل 

شد .
اهمیت  در خصوص  رهبری  معظم  مقام  فرمایشات  به  اشاره  با  وی 
مردم،  تمامی  ایشان  فرموده  به  افزود:  بهزیستی  سازمان  فعالیت 
بخش های دولتی، غیردولتی و سازمان های انقلابی مسئول کمک به 
معلولان و گروه های هدف هستند و استفاده از توان مردمی و تبدیل 

این سازمان به نهادی مردم محور بسیار بااهمیت و ضروری است.
فرماندار شهریار با اشاره به پایه گذاری شالوده سازمان بهزیستی مبتنی 
بر مواسات و همیاری اجتماعی و وظایف متعدد در حوزه های مختلف 
اجتماعی، توانبخشی، پیشگیری و ...، بیان داشت: این هفته فرصت 
اقدامات شبانه روزی تمامی پرسنل و  از تلاش ها و  تا  مغتنمی است 
تلاشگران سازمان بهزیستی به ویژه در شهرستان شهریار که با بضاعت 
امکانات کم در حال خدمت هستند، تقدیر و تشکر کنم و سلامت 
تعالی  حق  درگاه  از  را  عزیزان  این  تمامی  برای  را  عاقبت بخیری  و 

خواستارم.

نشست آموزشی منتخبین شوراهای 
اسلامی شهرهای جنوبغرب استان تهران در 

صالحیه برگزار می شود
مجموعه فرهنگی و هنری شهید صادق امامی؛ میزبان نخستین مرحله 

از این نشست آموزشی است.
 محمد آگاهی مند شهردار صالحیه با اعلام این مطلب که نخستین 
نشست تخصصی منتخبین ششمین دوره شوراهای اسلامی شهرهای 
با  جنوبغرب استان تهران در صالحیه برگزار می شود، جلسه ای را 
حضور معاون اداری و مالی و سایر مدیران دوایر مرتبط خود جهت 

برگزاری بهتر این مراسم تشکیل داد.
 در این جلسه هماهنگی های لازم جهت میزبانی شایسته از اعضای 
شوراهای شهرهای جنوبغرب استان تهران انجام و تمهیدات مناسب 
برنامه  مرتبط  واحدهای  و  ها  معاونت  هدفمند  وظایف  تقسیم  برای 

ریزی شد.
ساختمان  از  بازدید  در  کاویانی  بهروز 
ادارات خدمات رسان امیریه گفت: بیش 
از سه ماه از اتمام پروژه ساختمان ادارات 
اما  می گذرد،  امیریه  در  رسان  خدمات 
انتظار  در  همچنان  امیریه  شهروندان 
استقرار ادارات خدمات رسان آب، برق 

و گاز هستند.
از  قدردانی  ضمن  شهریار  شهردار 
خدمات  ارائه  در  فرماندار،  حمایتهای 
افزود:  شهروندان  به  شهری  مدیریت 
نیاز  به  بنا  ساختمان  این  احداث 
شورای  مصوبه  و  امیریه  شهروندان 
ماه  اسفند  در  شهریار  شهر  اسلامی 
سال ۹۷ آغاز شد و هدف از اجرای آن، 
سفرهای  کاهش  شهروندان،  حال  رفاه 
به  بخشیدن  سرعت  درون شهری، 
دیگر  بار  ،لذا  است  ادارات  جاری  امور 
می نمائیم؛  تقاضا  محترم  فرماندار  از 
شهرداری شهریار را در ارائه خدمات به 
شهروندان عزیز امیریه و بهره گیری آسان 
ادارات  از خدمات  این شهرک  ساکنان 
خویش  حمایت  مورد  گاز،  و  برق  آب، 

ساختمانی  تا  دهد  قرار 
با  و  به همین منظور  که 
سرمایه مردم احداث شده 
است، بی بهره نماند و در 
طول زمان دچار آسیب و 

تخریب نشود.
بهروز کاویانی که از اسفند 
شهر  مدیریت   ۹۸ ماه 
شهریار پذیرفته است؛ به 
فوق  پروژه  ساخت  روند 
اشاره کرد و تصریح نمود: 
پروژه فوق در یکسال اول 
ما،  از حضور  خود و قبل 

داشت  پیشرفت  تنها حدود ۳۰ درصد 
لذا سرعت بخشیدن به روند ساخت آن 
قرار  عمرانی  معاونت  کار  دستور  در  را 
دادیم و در کمتر از یکسال و با سرعتی 
بیش از دو برابر نسبت به گذشته، پروژه 
را آماده تحویل به مردم عزیز نموده ایم.

پروژه  ابعاد  و  مشخصات  پیرامون  وی 
به  زمینی  در  ساختمان  این  گفت: 
مساحت ۱۶۰۰ مترمربع و زیر بنای ۶۰۰ 

مترمربع، با اعتباری بالغ بر ۴۰ میلیارد 
ریال ساخته شده است که دارای چهار 
واحد مجزا با دربهای ورودی اختصاصی 
است تا هر اداره بتواند بصورت مستقل 
شهروندان  به  خدمات  ارائه  به  نسبت 

فعالیت نماید.
معاونت  تلاش  از  پایان  در  کاویانی 
عمرانی شهرداری شهریار، مدیر منطقه 
این  تکمیل  در  که  کارکنانی  و  امیریه 
و  نمود  تقدیر  نمودند  تلاش  پروژه 

خطاب به شهروندان امیریه گفت: طی 
در  خوبی  اقدامات  گذشته  ماهه   ۱۸
حوزه تملک و بازگشایی راه و همچنین 
سایر امور خدماتی و عمرانی در منطقه 
امیریه شده است و این امور با حمایت 
تمام اعضای شورای شهر همراه بوده لذا 
شهر،  اسلامی  شورای  از  تشکر  ضمن 
امیدواریم این خدمات، اسباب ساختن 
یک شهرخوب را برای ساکنان آن فراهم 

آورده باشد.

شهردار شهریار: ساختمان ادارات خدمات رسان امیریه 
آماده ی بهره برداری می باشد

انتصاب سرپرست معاونت خدمات شهری منطقه 

یك شهرداری قدس

طی حکمی از سوی شهردار قدس، فرهاد پیروزنیا به سمت سرپرست معاونت 
خدمات شهری منطقه یک شهرداری قدس منصوب شد.

طی حکمی از سوی مهندس مسعود مختاری شهردار قدس، فرهاد پیروزنیا به 
سمت سرپرست معاونت خدمات شهری منطقه یک شهرداری قدس منصوب 

گردید.
بر اساس این گزارش، محمدرضا اسدی مدیر منطقه یک ضمن ابلاغ حکم 
به  ابریمن  از خدمات سعید  منطقه،  این  معاونت خدمات شهری  سرپرست 

عنوان مدیر اسبق این واحد، تقدیر و تشکر به عمل آورد.

عسگری: بررسی درخواست سرمایه در 
گردش واحدهای تولیدی

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار تهران از تسریع در روند تعیین 
تکلیف واحدهای تولیدی تملیکی توسط بانک ها خبر داد. حشمت الله 
عسگری در جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید اظهار داشت: طبق 
روال هر یکشنبه جلسه ستاد تسهیل برگزار و مشکلات ۹ متقاضی در 
حوزه مالی و بانکی به بحث گذاشته شد و تصمیمات خوبی در راستای 

رفع مشکلات آنها گرفته شد.
وی افزود: عمده مشکل تولیدکنندگان به سبب افزایش قیمت مواد 
اولیه و هزینه های تولید، موضوع سرمایه در گردش می باشد که به 
کرات در بین واحدهای تولیدی با بیشترین فراوانی مطرح می شود که 
هم تسهیلات گذشته باید تعیین تکلیف شود و همه تسهیلات جدید 
می خواهند که خوشبختانه با همکاری بانک ها تصمیمات خوبی اتخاذ 

شد.
تعدادی  تهران عنوان کرد:  استاندار  اقتصادی  امور  معاون هماهنگی 
از واحدهای تولید در گذشته های دور توسط بانک ها تملیک شدند 
که سال گذشته ۳۴ واحد از شبکه بانکی به تولیدکنندگان برگشت و 

مابقی هم در دستور کار قرار دارد تا این کار را انجام دهیم.

یکی از بزرگترین دستاوردهای شورای 
ادوار چهارم  اسلامی شهر صالحیه در 
و پنجم در کنار سایر اقدامات متنوع، 
ایجاد بزرگترین شهربازی کودکان در 
مترمربع   ۱۰۰۰۰ مساحت  به  زمینی 
مشارکتی  ای  پروژه  قالب  در  که  بود 
واقع شد.   برداری  بهره  و  افتتاح  مورد 
فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 

شهرستان بهارستان ، یکی از بزرگترین 
شهر  اسلامی  شورای  دستاوردهای 
در  پنجم  و  چهارم  ادوار  در  صالحیه 
ایجاد  متنوع،  اقدامات  سایر  کنار 
بزرگترین شهربازی کودکان در زمینی 
به مساحت ۱۰۰۰۰ مترمربع بود که در 
قالب پروژه ای مشارکتی مورد افتتاح و 

بهره برداری واقع شد.

 تجهیز ادوات و افزودن دستگاه های 
سنگین و نیمه سنگین بازی در دوران 
مند  آگاهی  محمد  شهری  مدیریت 
سبب شده تا مردم شهرهای همجوار 
نیز برای گذران اوقات فراغت فرزندان 
خود، این محیط پر شور ونشاط و ایمن 

را هدف انتخاب خود قرار دهند.
سازی  ایمن  در  استاندارد  شرایط   

محیط و رعایت پروتکل های بهداشتی، 
فراهم  مکان  این  در  را  مطلوبی  بستر 
آورده که تبعیت از دستورالعمل های 
شهرستان  کرونای  با  مقابله  ستاد 
ترین  ایام پیش رو مهم  بهارستان در 
کودکان  شهربازی  مدیریت  برنامه 
صالحیه است که به دقت در حال انجام 

می باشد.

شهربازی کودکان شهر صالحیه بزرگترین مجموعه تفریحی شهرستان 
بهارستان از حیث وسعت و تجهیزات

روشنایی میهمان شهروندان خیابان
 امام سجاد )ع( شد

به گزارش روابط عمومی شهرداری صالحیه، در راستای وظیفه ذاتی 
شهرداری صالحیه، بدستور محمد آگاهی مند شهردار، استقرار المان 
های روشنایی در دو سمت خیابان امام سجاد )ع( به تعداد ۲۴ عدد 
در دستور کار معاونت خدمات شهری قرار گرفته و با اتمام اجرای آن، 
بزودی نصب و راه اندازی روشنایی و نور مناسب میهمان ساکنین و 

کسبه این خیابان خواهد بود.
با اتمام این طرح و تکمیل پایه چراغ های خیابان غلامی در آینده 
ای نزدیک شهروندان از روشنایی مناسب این خیابان نیز بهره مند 

خواهند شد.
صالحیه، همچنان  در شهر  معابر  آسفالت  و  روشنایی  تامین  نهضت 

ادامه دارد.
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اهتمام جدی مدیریت شهری پرند برای 

پاکیزگی و زیبایی بصری شهر
 شستشوی مکانیزه باکس های زباله و پاکسازی معابر و اماکن عمومی 
به منظور حفظ و ارتقای سیمای بصری شهر، به طور مستمر از سوی 
معاونت خدمات شهری و فضای سبز شهرداری پرند در کلیه مناطق 

تحت مدیریت شهرداری به اجرا می رسد .
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رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
با تأکید بر دقت در معرفی و انتخاب وزرای 
کابینه سیزدهم از سوی دولت و مجلس، 
از  و سفیران  استانداران  است  گفت: لازم 
سوی وزرای کشور و امور خارجه از میان 
چهره های اقتصادی انتخاب شوند تا کشور 

رونق گیرد.
نشست  در  تالارپشتی  اکبری  اله  عزت   
نطق  در  اسلامی  شورای  مجلس  علنی  
میان دستور خود با بیان اینکه ملت ایران 
بزرگی  ها، حماسه  دسیسه  تمام  علیرغم 
از  تشکر  ضمن  زد،  رقم  انتخابات  در  را 
با  که  اصناف  و  معدن  صنعت،  جامعه 
شکوه  آن  به  انتخابات  در  پررنگ  حضور 
دادند، گفت: این موضوع مسئولیت دولت 

و مجلس را سنگین تر می کند.
شمیرانات،  ری،  تهران،  مردم  نماینده 
شورای  مجلس  در  پردیس  و  اسلامشهر 
جمهور  رئیس  اینکه  بیان  با  اسلامی 
امتحانی  معرض  در  مجلس  و  منتخب 
شرایط  این  در  گفت:  هستند،  بزرگ 
حساس تاریخی، دولت و مجلس در معرفی 
نهایت دقت را داشته  باید  انتخاب وزرا  و 
پاسخ  بتوانند  ملت  و  خدا  به  که  باشند 
افرادی  باید  سیزدهم  کابینه  لذا  دهند 
ولایی  و  کارآمد  گیر،  تصمیم  انقلابی، 
باشند تا از هر نوع بازیگری های سیاسی 
مبری بوده و سرفصل کار آنها خدمت به 

مردم باشد.

وی با اشاره به موضوع انتخاب وزرا عنوان 
بخش  در  وزرا  چهره  داریم  انتظار  کرد: 
نفت،  اقتصاد،  صنعت،  های،  وزارتخانه 
نیرو، کشاورزی و رفاه، چهره های مجرب 
خصوص  به  باشند؛  گیر  تصمیم  انقلابی 
اقتصادی  باید  حتما  کشور  وزیر  چهره 
آشنای  فرمانداران  و  استانداران  تا  باشد 
به صنعت، تولید و اقتصاد گماشته شوند. 
وضعیت  به  اشاره  با  تالارپشتی  اکبری 
خروجی  کرد:  اظهار  استانداران  فعلی 
کنونی استانداران مشخص نیست و نمی 
توان آماری از فعالیت های اقتصادی آنها 
و نقش آنها در معیشت و اقتصادی مردم 
از  برخی  اینکه  علیرغم  استانداران  دارد. 
افتاده  روزمرگی  به  هستند،  تلاشگر  آنها 
و زحمات آنها سازمان دهی شده نیست؛ 
سیاسی  را  خود  معاونان  تواند  می  وزیر 
انتخاب کند اما از آنجایی که سرفصل کار 
همه ما اقتصاد و معیشت است، استانداران 

باید اقتصادی باشند.
رئیس کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
شورای اسلامی در ادامه با تأکید بر اینکه 
چهره وزیر امور خارجه نیز باید اقتصادی 
برخی  شاید  حاضر  حال  در  گفت:  باشد 
زحمت  ها  سفارتخانه  در  باتجربه  سفرای 
خروجی  ها  سفارتخانه  این  اما  بکشند 
تولید  جهش  روی  رهبری  وقتی  ندارند. 
تأکید دارند این جهش باید در جهتی باشد 
که حامی تولید داخل برای صادرات باشد.

اکبری تالارپشتی  :

وزرای کشور و امور خارجه دولت سیزدهم از 

بین چهره های اقتصادی معرفی شوند

نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت بر 
ضرورت بهره مندی جامعه از آثار موزه های 
والمسلین  تأکید کرد. حجت الاسلام  شهدا 
عبدالفتاح نواب، نماینده ولی فقیه در امور 
حج و زیارت پس از بازدید از موزه مرکزی 
فرهنگ  ترویج  ضرورت  بر  تأکید  با  شهدا 
از  بازدید  گفت:  جامعه  در  و شهادت  ایثار 
مردم،  عموم  و  مسئولان  برای  شهدا  موزه 
مهم و ارزشمند است و جامعه اسلامی باید 
از آنچه شهدا به یادگار گذاشته اند بهره مند 
شود.نماینده ولی فقیه در امور حج و زیارت 
با اشاره به تأثیرگذاری بازدید از موزه شهدا 
برای مردم و مسئولان خاطرنشان کرد: به 
شهدا  موزه  از  بازدید  شهدا  نورانیت  خاطر 
برای همه ما تأثیرگذار است و برای همین 
و  ترغیب  موزه  این  از  بازدید  به  را  همه 
به جای  آنچه شهدا  از  تا  تشویق می کنیم 
است،  شوند.گفتنی  بهره مند  گذاشتند 
معاون رئیس جمهور و رئیس بنیاد شهید 
و امور ایثارگران ، نماینده ولی فقیه در امور 
حج و زیارت و رئیس سازمان حج و زیارت 
بعدازظهر روز یکشنبه ۲۷ تیرماه در آستانه 
و  بازدید  شهدا  موزه  از  قربان  سعید  عید 
مقدس،  دفاع  سال  مقام شهدای هشت  از 
شهدای  و  ترور  شهدای  روحانی،  شهدای 
و تجلیل کردند. رئیس سازمان  تقدیر  منا 
اعتلای  و  ترویج  ضرورت  بر  زیارت  و  حج 
فرهنگ ایثار و شهادت و گسترش موزه های 
شهدا در سراسر کشور تأکید کرد. علیرضا 
مرکزی  موزه  از  بازدید  از  پس  رشیدیان 

شهدا ضمن گرامیداشت یاد و خاطره شهدا 
گفت: ذات انسان ها فراموش کاری است و 
در  فراموشی  و  نسیان  همواره  را  انسان ها 
رسالت  بزرگترین  همین  برای  برمی گیرد، 
پیامبر اکرم )ص( این بود که انسان ها را از 
فراموشی و غفلت برهاند و به انسان ها تذکر 
بدهد لذا بازدید از این موزه ها نیز می تواند 
انسان را از خطر فراموشی دور کند.رئیس 
سازمان حج و زیارت با اشاره به اینکه امنیت 
و آرامش امروز خود را مدیون شهدا هستیم، 
نظام  برپایی  برای  شهدا  کرد:  خاطرنشان 
دینی و اسلامی جان خود را فدا کردند و 
آن را در طبق اخلاص گذاشتند لذا وظیفه 
ما مسئولان این است که برای اعتلا و ترویج 

فرهنگ ایثار و شهادت تلاش کنیم.
رشیدیان با تأکید بر اینکه برپایی موزه های 
شهرستان ها  و  شهرها  همه  در  باید  شهدا 
تکثیر پیدا کند، عنوان کرد: سیر فداکاری و 
ایثار شهدای ما از نهضت جنگل، تا شهدای 
۱۵ خرداد، شهدای انقلاب اسلامی و بعد از 
آن یعنی شهدای هشت سال دفاع مقدس 
و شهدای مدافع حرم ادامه پیدا کرده است.

خاطرنشان  زیارت  و  حج  سازمان  رئیس 
باید در همه مراکز علمی و فرهنگی  کرد: 
حوزه های  و  دانشگاه ها  مدارس،  جمله  از 
علمیه با برپایی موزه ها و یادواره های شهدا، 
یاد و خاطر فداکاری آنها را گرامی بداریم و 
رسالت و مسئولیت خود را برای زنده نگه 
داشتن یاد و خاطره شهدا به درستی انجام 

دهیم.

ضرورت بهره مندی جامعه از آثار
نوشتار موزه شهدا

نوشتار

معاون هماهنگ کننده ارتش 
گفت: ما برای کمک، احترام 
از  که  مردم  کرامت  حفظ  و 
برخوردار  بالایی  ارزش های 
هستند، تمام توان خود را در 

ارتش پای کار آورده ایم.
عمومی  روابط  از  نقل  به   
ارتش، امیر دریادار حبیب الله 
هماهنگ  معاون  سیاری، 
جریان  در  ارتش  کننده 
واکسیناسیون  مرکز  افتتاح 
حضور  با  که  ارتش  دژبان 
و  مسئولان  از  جمعی 
فرماندهان و »علیرضا زالی« 
فرمانده ستاد مبارزه با کرونا 
اظهار  شد،  برگزار  تهران 
داشت: از زمان شروع بیماری 
درخواست  به  بنا  و  کرونا 
و  کرونا  با  مبارزه  ملی  ستاد 
کل  معظم  فرماندهی  تدابیر 
قوا تمامی نیروهای مسلح به 
ویژه ارتش جمهوری اسلامی 
در  را  خود  امکانات  ایران 

انسانی،  نیروی  تامین  ابعاد 
بیمارستان ها،  اختصاص 
تشکیل  بیماران،  غربالگری 
امکاناتی  دیگر  و  نقاهتگاه ها 
مقاطع  در  بود  نیاز  مورد  که 
مختلف در خدمت عزیزان در 
کادر بهداشت و درمان کشور 
قرار دادند و البته ما به انجام 

این کار افتخار می کنیم.
دفاع  زمان  در  افزود:  وی 
به  مسلح  نیروهای  مقدس 
ویژه ارتش جمهوری اسلامی 
و  بودند  مقدم  ایران در خط 
کادر بهداشت و درمان کشور 
ایثارگرانه  واقعاً  در پشتیبانی 
بهداشت  امروز  کردند.  عمل 
و درمان در خط مقدم است 
که  می کند  افتخار  ارتش  و 
تا  می کند  پشتیبانی  آنها  از 
بحث  در  که  مواردی  همه 
تامین  بیمارستان ها،  ظرفیت 
ها،  نقاهتگاه  انسانی،  نیروی 
غربالگری ها، امکانات و رفع 

نیاز  مورد  که  هایی  آلودگی 
است تامین شود.

معاون هماهنگ کننده ارتش 
تزریق  بحث  اکنون  گفت: 
قرار  کار  دستور  در  واکسن 
گرفته و باز هم بنا به خواسته 
ستاد ملی مبارزه با کرونا در 
»زالی«  و  کشور  سرتاسر 
فرمانده  تهران،  استان  در 
از  دستوردادند  ارتش  کل 
ارتش  در  که  ظرفیت هایی 
به  کمک  برای  دارد  وجود 
شود.  استفاده  موضوع  این 
این مسئله  به  البته جا دارد 
اختصاص  که  کنم  اشاره 
بیمارستان ها و اضافه بر همه 
امروز  به  تا  که  فعالیت هایی 
این  شاهد  الان  شده،  انجام 
زمینی  نیروی  که  هستیم 
روز   ۱۰ به  نزدیک  ارتش 
و  سیستان  استان  در  است 
را  خود  امکانات  بلوچستان 
به کار گرفته و به مردم این 

استان کمک می کند و امروز 
هم که بحث واکسیناسیون و 
مراکز تزریق آن مطرح است.

کرد:  تصریح  سیاری  دریادار 
آقای  که  هماهنگی  برابر 
ایران  در  ارتش  داشت،  زالی 
واکسیناسیون  برای  مال 
و  کرد  پیدا  استقرار  کرونا 
 ۱۲۰ به  نزدیک  اکنون  هم 
در  واکسن  تزریق  ایستگاه 
و  دارد  وجود  مجموعه  این 
حدودا روزانه ۱۵ هزار تزریق 
در  می شود.  انجام  واکسن 
افتتاح  دیروز  مرکزی هم که 
وجود  خوبی  ظرفیت  شد، 
خودرویی  صورت  به  و  دارد 
انجام می شود.  واکسیناسیون 
طی  بتوانیم  که  امیدواریم 
دیگری  مرکز  آینده  روزهای 
اختصاص  کار  این  به  هم  را 
دهیم و باز هم بنا به نیاز آن 
خاطر  دهیم.وی  توسعه  را 
کمک  برای  ما  کرد:  نشان 
و  مردم  به  احترام  مردم،  به 
از  که  مردم  کرامت  حفظ 
برخوردار  بالایی  ارزش های 
در  را  توانمان  تمام  هستند، 
و  آورده ایم  کار  پای  ارتش 
انشاءالله به زودی نیز ملاحظه 
خواهید کرد. تلاش می کنیم 
آید  می  بر  دستمان  از  آنچه 
دهیم  قرار  مردم  خدمت  در 
و افتخار می کنیم که بتوانیم 
با این  قدم مثبتی در ارتباط 

موضوع برداریم.

ارتش تمام توان خود را برای کمک به مردم پای کار آورده است نوشتار

سخنگوی وزارت امور خارجه گفت: برای ادامه مذاکرات وین باید صبر کنیم 
تا دولت جدید مستقر شود و این کار را جلو ببرد.

با  نشست خبری  در  خارجه  امور  وزارت  زاده سخنگوی   سعید خطیب 
حضور خبرنگاران که بصورت ویدئو کنفرانس برگزار شد در پاسخ به سوالی 
درخصوص مذاکرات وین اظهار کرد: مذاکرات در شش دوره قبل در وین 
ایران حاکم است و  جلو رفت. طبیعی است که مردم سالاری دینی در 
این گفتگوها به دلیل عدم اجرای آن توسط ایالات متحده با تاخیرهایی 

مواجه شد.
وی ادامه داد: انتخابات در ایران انجام شد و طبیعی است که باید اجازه 
بدهیم بر اساس آموزه های مردم سالاری دولت جدید حاکم شود و به عنوان 

مجری، دستورات نظام را جلو ببرد.
که  است  همان هایی  نظام،  کلان  سیاست های  البته  گفت:  خطیب زاده 
و  دولت  و  می کنند  تعیین  بالادستی  نهادهای  و  رهبری  معظم  مقام 
وزارت امورخارجه اجرا کننده آن تصمیمات هستند. طبیعی است که این 
)مذاکرات( در یک مسیر عادی ادامه پیدا خواهد کرد. مهم این است که 

منافع مردم تأمین و تصمیمات عالیه نظام اجرا شود.
وی کشورمان تصریح کرد: اگر ایالات متحده به اجرای تصمیمات خودش 
ذیل قطعنامه ۲۲۳۱ برگردد و ما نیز آن را راستی آزمایی کنیم، طبیعی 
به  را  تعهدات خودش  از سرگیری  نیز  ایران  است که جمهوری اسلامی 
صورت کامل خواهد داشت. باید صبر کنیم تا دولت جدید انشالله مستقر 

شود.
با  ضدیت  در  قوانین  وضع  به  واکنش  در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
حجاب در اروپا گفت: آنچه که توسط مقامات قضائی اروپایی اعلام شده 

است، یک تصمیم شرم آور است.

وی ادامه داد: عجیب است وقتی که حقوق بشر و حقوق اقلیت ها و حقوق 
پیدا  اروپا معنای مضیق  به اسلام و مسلمین می رسد در  آزادی مذاهب 
می کند. آنچه که به عنوان تصمیم اعلام شده است یک تصمیم تبعیض 
آمیز و مهمتر از آن یک تصمیم تبعیض ساز است و می تواند مبنای گسترش 

اسلام هراسی و گسترش خشونت بر علیه مسلمانان در دامنه اروپا باشد.
سخنگوی وزارت امور خارجه تاکید کرد: طبیعی است که ما از نهادها و 
مراجع ذیربط اروپایی انتظار داریم که این را اصلاح کنند. این نقض اولیه 
و بدیهی آزادی شریعت و مذاهب در اروپا است و نقض حقوق اقلیت ها در 

پهنه اروپا است.
خطیب زاده در مورد آخرین وضعیت توسعه بندر چابهار گفت: بندر چابهار 
یکی از بندرهای مهم ایران در حوزه توسعه آبی است و در کریدور جنوب 
به شمال که نزدیک به دو دهه است که بین ایران، روسیه و هند صحبت 

شده است.
وی ادامه داد: قرارداد توسعه بخشی از آن در اختیار شرکت های هندی 
انتظار داریم که شرکت های هندی به تعهداتشان  قرار گرفته است و ما 

عمل کنند.
از  بیش  کلمه  یک  نه  ما  گفت:  کشورمان  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
برجام انتظار داریم و نه یک کلمه کمتر از آن! طبیعی است که درخصوص 
تعهدات هم ذیل برجام صرفاً بر اساس تعهدات خودمان و آنچه که مکتوب 

است عمل می کنیم.
سخنگوی وزارت امور خارجه تصریح کرد: طرح های زیادی شاید گفته شود 
اما آنچه روشن است، سیاست اصولی و کلی نظام است و آن هم این است 

که هیچ چیزی فراتر از برجام پذیرفته نخواهد شد.
خطیب زاده در خصوص جزئیات توافق بین ایران، انگلیس و آمریکا برای 

آزادی زندانیان گفت: اظهارنظری که از سوی طرف آمریکایی درباره این 
توافق شنیدیم، واقعاً جای حیرت دارد. در کنار گفت وگوهای برجام در وین 
و موازی با آن اما جداگانه، گفت وگوهایی با واسطه با آمریکا و همچنین 

انگلیس داشتیم که درخصوص این موضوع بشردوستانه و انسانی بود.
وی ادامه داد: از روز اول گفته ایم که رهایی ایرانیانی که بصورت غیرعادلانه 
و ظالمانه و به بهانه های واهی در ایالات متحده و برخی کشورهای اروپایی 

زندانی شده اند، در اولویت است.
موضوع  یک  عنوان  به  ما  کرد:  تصریح  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
ایالات  که  آنچه  اما  کرده ایم.  نگاه  موضوع  این  به  انسانی  و  بشردوستانه 
متحده انجام می دهد، گره زدن یک موضوع انسانی به یک هدف سیاسی 

است که هیچ وقت برای ما قابل قبول نبوده است.
خطیب زاده افزود: در وین این گفتگوها آغاز و به نتیجه رسید. یک سری 
مقدمات در همه طرف ها بین ایران، انگلیس و آمریکا لازم داشت و همه 
طرف ها رفتند و مقدماتش را انجام دادند. متأسفانه بخشی که مربوط به 

تعهدات ایالات متحده بود تا دیروز انجام نشده بود.
وی ادامه داد: متوجه شدیم که وقتی ایران به طرف خودش در ۱+۴ اعلام 
کرده است که دور هفتم مذاکرات در دولت جدید انجام خواهد شد، به 
ناگاه آمریکا یک تصمیم سیاسی گرفت که موضوع آزادی زندانیان را به این 
موضوع پیوند بزند. یعنی گفتگویی که در موضوع بشردوستانه تمام شده 

بود را به گفتگوهای برجام متصل بکند.
سخنگوی وزارت امور خارجه ادامه داد: ما فکر می کنیم این رویکرد غلطی 
است و باعث خواهد شد تا همه مسیرها دچار سختی شود. همین امروز 
نیز اگر ایالات متحده تعهدات خودش را در آن توافق انجام دهد، این توافق 
قابل  آمریکا  و  انگلیس  ایران،  زندانی در همه طرف های  آزادی ۱۰  برای 

انجام است.
خطیب زاده گفت: سفر مقامات فنی آژانس به ایران یک مسئله طبیعی است 
و همیشه انجام می شود و در سطوح مختلف ارزش خبری و سیاسی نداشته 

است و اینها مراودات ما در چارچوب پادمان است.
وی همچنین گفت: براساس ارزیابی های ما، متأسفانه طرف آمریکایی در 
شش دور قبلی، به تمامی تعهداتش ذیل برجام و قطعنامه ۲۲۳۱ توافق 

نکرد که برگردد.
سخنگوی وزارت امور خارجه ادامه داد: البته بخش عمده ای که باید توافق 
می شد انجام شده بود. یک اختلاف نظرهایی در برخی لیست ها و عناوین 
باقی مانده بود که طرف آمریکایی در دوره ششم عملًا آنها را بلوکه کرد و 

توافق جدیدی صورت نگرفت.
خطیب زاده گفت: لذا ما اجازه دادیم که طرف آمریکایی برود و تصمیم 
سیاسی خودش را در واشنگتن بگیرد. در تهران نیز با توجه به برگزاری 
انتقال آرام و مدنی  انتخاب رئیس جمهور منتخب و طبیعتاً  انتخابات و 

قدرت باید یکسری مقدمات فراهم و انتقال موضوعات انجام می شد.
وی همچنین گفت: بر اساس تصمیم نهادهای بالادستی کمیته ای به عنوان 
کمیته تطبیق نامگذاری شد، در کمیته تطبیق نیز طبیعتاً گزارشات داده 

شده است.
خطیب زاده گفت: وزارت امور خارجه به عنوان یک نهاد حاکمیتی، برای 

اجرایی شدن تصمیمات اقدام می کند. بر همین اساس، در دولت سیزدهم 
ادامه پیدا خواهد کرد. طبیعی  نیز براساس سیاست های کلان نظام کار 
است که وزارت امور خارجه در چارچوب تصمیمات حاکمیتی عمل می کند.

سخنگوی وزارت امور خارجه افزود: اما دولت به عنوان بدنه اجرایی در این 
حوزه واجد صلاحیت های جدیدی است که باید اجازه بدهیم در این انتقال 
آرام قدرت دولت آقای رئیسی، بتواند صدا و نقش خودش را داشته باشد. در 

همه ی دنیا این یک چیز بسیار عادی است و نه تنها در ایران!
وی همچنین گفت: البته کشورهایی هستند که نه صندوق رأی را دیدند و 
نه معنی انتقال آرام قدرت را می دانند. اما کشورهای غربی که با این مفاهیم 

آشنا هستند باید برایشان طبیعی باشد.
خطیب زاده همچنین در واکنش به تعدی صهیونیست ها به مسجد الاقصی 
انجام  بزرگ مسلمین  قربان عید  این تهدیدی که در آستانه عید  گفت: 
می گیرد به اشد وجه محکوم است. جمهوری اسلامی ایران نیز از آن اعلام 
انزجار می کند. طبیعی است که یک بار دیگر صهیونیست ها نشان دادند که 
جز مقاومت راهی برای آزادی قدس شریف، در مقابل فلسطین و جهان 

اسلام وجود ندارد.
سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان در پاسخ به سوال خبرنگار مهر در 
خصوص وضعیت استمرار مذاکرات صلح افغانستان گفت: جمهوری اسلامی 
ایران مسیری را که آغاز کرده است تا لحظه ای که طرف های افغانستانی 

پایبند باشند، ادامه خواهد داد.
وی ادامه داد: ما به طور فعال و به صورت دو جانبه و چند جانبه با گروه های 
افغانی در ارتباط هستیم. نماینده ویژه ما به صورت مستمر با ملاقات های 

حضوری و تماس های تلفنی در ارتباط است و این را ادامه می دهیم.
خطیب زاده گفت: آمادگی داریم که به صورت حضوری این کار را ادامه 
بدهیم. از هر ابتکاری نیز که در این مسیر باشد استقبال می کنیم. ما فکر 
می کنیم ایران تنها در یک گفتگوی فراگیر و با حضور طرفین می تواند برای 
رسیدن به صلح در افغانستان کمک کند.وی بار دیگر در خصوص توافق 
انجام شده برای آزادی زندانیان ایرانی، انگلیسی و آمریکایی گفت: جزئیات 
آمریکایی و طرف  اگر طرف  نمی کنیم.  باز  را  است  توافق شده  آنچه که 
انگلیسی بخش خودشان را انجام دهند، جمهوری اسلامی ایران نیز همین 
امروز آمادگی دارد بخش خودش را انجام دهد. اجازه بدهید که ببینیم 
مسیر به چه سمتی خواهد رفت.خطیب زاده در خصوص آخرین وضعیت 
مذاکرات بین ایران و عربستان نیز گفت: در خصوص گفتگوها با عربستان 
نیز من بارها گفته ام و بار دیگر تکرار می کنم این مذاکرات به نفع منطقه و 
به نفع مردم ایران و عربستان است و انشاالله در مسیری که دو طرف توافق 
داشته باشند ادامه پیدا خواهد کرد.وی همچنین گفت: این مردم لبنان 
هستند که باید در خصوص آینده لبنان تصمیم بگیرند. ما هیچ وقت از ارائه 
کمک به همه طرف ها به شمول دولت، گروه ها و احزاب پا پس نکشیده ایم. 
هرگاه از ما خواستند که کمک از طرف جمهوری اسلامی ایران داده شود، 
این فشار  ادامه داد: در  امور خارجه  ما کمک کرده ایم. سخنگوی وزارت 
اقتصادی که مردم لبنان در آن هستند بارها به دولت لبنان اعلام آمادگی 
کردیم که کمک می کنیم. اگر دولت لبنان آمادگی داشته باشد ما از ارسال 

کمک ها دریغ نخواهیم کرد.

منتظر استقرار دولت سیزدهم برای ادامه مذاکرات وین هستیم نوشتار
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